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برای کنترل هاری مدیران پسماند بدانند:

جمع آوری سگهای واکسینه شده 
توسط زنده گیرها را متوقف کنید

انتظار میرود مسئولین پسماند در رابطه با بیماری هاری این آگاهی را داشته باشد 
که باتوجه به اینکه ریشه کنی بیماری هاری با رها بودن سگهای آزاد واکسینه شده 
در محیط موجب ریشه کنی بیماری هاری میشود لذا تجمع حیوانات واکسینه در 
پناهگاه در این پروسه از گسترش هاری در محیط زیست جلوگیری نمی کند مگر 
اینکه سگهای واکسینه شده رها شوند زیرا نه تنها بیماری هاری به آنها سرایت نخواهد 
کرد بلکه با گازگرفتگی  احتمالی توسط حیوانی که هار است سبب مرگ حیوان بیمار 

میشود و چرخه سرایت ازبین می رود. 
از مدیران پسماند البرز استدعا دارم مطلب پایین صفحه در رابطه با چگونگی مبارزه 
با بیماری هاری بصورت علمی واصولی که بتواند تاثیر گذار باشد را مطالعه کنند و در 

کنترل جمعیت سگها بااقدامات موثر بدون اتلاف بیت المال گام بردارند.
دراین میان یکی از وظایف این مسئولین صدور دستور قاطع مبنی بر ممنوعیت جمع 
آوری سگهای گوشواره دار عقیم شده و واکسینه شده توسط زندگیرها بسیار ضروری 

است تا بتوان آمار هاری را در استان به صفر رساند.
لازم به یادآوریست جای سگ سالم در پناهگاه نیست وشهرداری ملزم به جمع آوری 
سگهای بیمارو خطرناک است و در حین اینکه سگهای عقیم و واکسینه شده بی 
خطر رادر محل قلمرو قبلی رها سازی کند که قطعا نتیجه آن رادر کنترل جمعیت 

سگها و بیماری هاری چشمگیر وقابل مشاهده خواهد بود.

آیا اجرای طرح واکسیناسیون هاری در پناهگاه های کرج، بدون رهاسازی 
در ریشه کنی بیماری تاثیر دارد!؟

رییس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج .محمدرضا خسروی، با تاکید بر اینکه 
سگ های بلاصاحب پس از جمع آوری توسط دامپزشکی معاینه می شوند، اظهار 

کرد: طرح واکسیناسیون هاری در پناهگاه باغستان و حلقه دره در حال انجام است.
وی با اشاره به بیماری هاری و کشنده بودن هاری گفت:طرح واکسیناسیون با هدف 

جلوگیری از شیوع این بیماری در دستورکار قرار گرفت.
مدیرمسئول

مطابق آمارهای جهانی 99 درصد از ابتلای انسان به هاری بر اثر 
گزش سگ ها است. این مسئله اهمیت مدیریت اخلاقی جمعیت 
سگ ها را مهم و کلیدی می کند؛ اما براساس منابع علمی می دانیم 
که تراکم یا اندازه جمعیت سگ ها تأثیری بر کاهش هاری ندارد؛ 
پس چرا در بسیاری از متون از سازمان جهانی بهداشت حیوانات 
یا دیگر سازمان های اتحاد جهانی علیه هاری بارها به نقش مؤثر 

مدیریت جمعیت سگ ها در کاهش هاری اشاره شده است؟
 مطابق آمارهای جهانی 99 درصد از ابتلای انسان به هاری بر اثر 
گزش سگ ها است. این مسئله اهمیت مدیریت اخلاقی جمعیت 
سگ ها را مهم و کلیدی می کند؛ اما براساس منابع علمی می دانیم 
که تراکم یا اندازه جمعیت سگ ها تأثیری بر کاهش هاری ندارد؛ 
پس چرا در بسیاری از متون از سازمان جهانی بهداشت حیوانات 
یا دیگر سازمان های اتحاد جهانی علیه هاری بارها به نقش مؤثر 
مدیریت جمعیت سگ ها در کاهش هاری اشاره شده است؟ 
البته برای افرادی که تصور می کنند مدیریت جمعیت سگ ها، 
همان برنامه ناکارآمد ساماندهی سگ های بلاصاحب است، این 
جملات متناقض به نظر می رسند. برنامه ساماندهی سگ های 
بلاصاحب که با رؤیای خام حذف یک شبه سگ ها از خیابان 
و بدون هیچ سطح از تغییرات اجتماعی و تغییر در رویه های 
غلط اجرا شده و حاصل شان وضعیت امروز کشور است؛ روند 
40 ساله  افزایش گزش در کشور و کنترل نشدن هاری. برنامه 
مدیریت جمعیت سگ ها است که با علم به پویایی جمعیت 
سگ ها می تواند باعث کاهش هاری شود؛ برنامه ای که هرچند 
موجب کاهش تدریجی جمعیت سگ های بلاصاحب می شود، 
به هیچ وجه با هدف تأثیر مستقیم بر خرده جمعیت های سگ ها 
اجرا نمی شود، این مسئله با فهم پویایی جمعیت سگ ها درک 
می شود. پویایی جمعیت سگ ها به معنای مجموعه ای از خرده 
جمعیت های سگ ها است که با تعاملات خود یعنی فرایند های 
تولد، مرگ، زاد و ولد و جابه جایی از یک خرده جمعیت به خرده 
جمعیت دیگر، جمعیت کلی سگ ها را تشکیل می دهند. پویایی 
جمعیت سگ ها یکی از مفاهیم ضروری در درک اصول مدیریت 
از جمعیت  عموم  اول درک  وهله  در  جمعیت سگ ها ست. 
ایستا ست. فهم ایستا از جمعیت با درک پویایی جمعیت تفاوتی 

ماهوی دارد، به بیان ساده عرض یک رودخانه در جریان و در 
مقابل آن عمق آب درون یک برکه راکد را در نظر بگیرید، اولی 
منطبق بر پویایی جمعیت و دومی درک ایستا از جمعیت است. 
درک ایستا از جمعیت گمان می کند که حذف سگ ها می تواند 
باعث کاهش جمعیت شود؛ در حالی که مطابق با درک پویا از 
جمعیت تا زمانی که بر منابع تولید جمعیت تأثیر نگذاریم، تمام 
اقدامات مان بی حاصل خواهد بود. بر همین اساس است که 
مدیریت جمعیت سگ ها برنامه ای کل نگر تعریف می شود که 
با بهبود رفاه سگ ها با هدف تأثیر بر فرایندهای مربوط به پویایی 
جمعیت باعث کاهش تعارضات می شود. مفهوم اساسی و فلسفه 
وجودی اقداماتی مشخص در برنامه کل نگر مدیریت جمعیت 
سگ ها نیز تأثیر بر »فرایندها« به منظور ایجاد تغییر پایدار در 
»خرده جمعیت ها« است. به همین دلیل هیچ یک از اقدامات 
dpm با هدف تأثیر مستقیم بر اندازه جمعیت اعمال نمی شوند، 
ترویج مالکیت مسئولانه، برنامه عقیم سازی و واکسیناسیون و 
بازگردانی به محل اولیه )CNVR(، شناسایی و تعیین هویت، 
کنترل مراکز خرید و فروش یا نقل و انتقالات سگ ها و... تماما 
بر افزایش رفاه سگ ها و تأثیر بر فرایندهای پویایی جمعیت بنا 
شده اند. به سرپرستی گرفتن و بازگردانی به صاحب قبلی نیز 
اگر با این تصور انجام شود که بتوانیم مستقیما اندازه جمعیت را 
کاهش دهیم، اقدامی کاملا بی حاصل و ناکارآمد است، وضعیت 
به اصطلاح پناهگاه ها و به تعبیر دقیق بازداشتگاهای کشور و 
کنترل نشدن جمعیت گواه این مطلب است؛ اما وقتی برنامه 
به سرپرستی گرفتن، مربوط به خرده جمعیت مشخص )اصولا 
سگ های صاحب دار گم یا رهاشده مانند کشورهای پیشرفته( و 
با هدف بهبود و ترویج مالکیت مسئولانه و کاهش نرخ رهاشدن 
سگ های صاحب دار انجام شود، می تواند بر »فرایندها« و نه 
مستقیما خرده جمعیت ها تأثیرگذار باشد. همچنین زمانی 
که منبع اصلی جمعیت توله هایی باشند که در خیابان متولد 
می شوند، برنامه عقیم سازی و بازگردانی به محل یا CNVR نقش 
کلیدی دارد و زمانی که منبع اصلی جمعیت رهاشدن سگ های 
صاحب دار باشد، کمپین های ترویج مالکیت مسئولانه و آموزش 
ساماندهی  برنامه های  بود.  به صاحبان سگ حیاتی خواهد 

سگ های بلاصاحب با درکی ایستا از جمعیت تصور می کنند که 
می توانند مستقیما بر اندازه جمعیت اثرگذارند، حال آنکه به دلیل 
نرخ گردش جمعیت بالا در جمعیت سگ ها عملا هیچ تأثیری 
بر اندازه جمعیت نخواهد گذاشت، دقیقا مانند این است که تصور 
کنیم با خالی کردن آب رودخانه ای در جریان، بدون تأثیر بر منبع 

آن باعث کاهش عرض رودخانه شویم.
برکه و راکد پنداشتن رودخانه همان قدر نابخردانه است که ایستا 
پنداشتن جمعیت دائما در حال تغییر سگ ها. درحالی که در برنامه 
مدیریت جمعیت سگ ها ضمن درک درست از مفهوم پویایی 
جمعیت، با تأثیر پایدار بر منابع تولید جمعیت که فرایندها نام 
دارند، می توان ضمن بهبود رفاه سگ ها و کاهش نرخ گردش 
جمعیت باعث تأثیر پایدار در خرده جمعیت ها شویم؛ چراکه نرخ 
بالای گردش جمعیت عملا باعث می شود هر تغییر مستقیمی 
افزایش در نرخ گردش جمعیت خنثی  با  اندازه جمعیت  در 
شود؛ گردش جمعیتی که افزایش آن موجب اتلاف پوشش 

واکسیناسیون و در نتیجه افزایش انتشار هاری خواهد شد.

مجتبی  طباطبایی
مدیر ترویج بیمارستان دامپزشکی مرکزی تهران 

معنای نقش مدیریت جمعیت سگ  ها در کنترل هاری جناب آقای دکتر علیرضا عباسی
مقتدرانه  پیروزی  احترام،  و  درود  با   
در  مردم  پرشور  حضور  با  جنابعالی 
انتخابات اسفندماه مایه افتخار و سربلندی 
هواداران افکار و برنامه های شما شد. این 
پیروزی را به جنابعالی و تمامی شهروندان 
کرج،فردیس،آسارا، اشتهارد تبریک عرض 
می کنیم. امیدواریم با پیگیری این برنامه ها 

در خدمت به مردم شریف و اعتلای کشور عزیزمان موفق باشید. از 
خداوند متعال برای شما سلامتی، توفیق و سربلندی مسئلت داریم.

همکاران نشریه طلوع البرز و پایگاه خبری کوه سرفراز

جناب آقای دکتر علی حدادی 
نماینده محترم مردم شریف حوزه انتخابیه ساوجبلاغ،نظرآباد، طالقان و چهارباغ

اینک که به لطف خدای متعال و همت و 
تلاش مردم عزیز و همیشه در صحنه، مجدداً 
توفیق خدمتگزاری به ساکنان بزرگ ترین 
حوزه انتخابیه استان البرز بر دوش شما قرار 
گرفت، ضمن تبریک پیروزی و پیشتازی 
در  را  شما  توفیقات  دوام  عالی،  حضرت 
خدمت به نظام مقدس جمهوری اسلامی 

ایران از خدای متعال خواهانیم.

همکاران نشریه طلوع البرز و پایگاه خبری کوه سرفراز

جناب آقای حمیدرضا رضایی
مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز

درگذشت مادر گرامی تان را به شما و خانواده محترم صمیمانه تسلیت گفته، برای 
شما صبر و برای درگذشته رحمت بی کران الهی را آرزو داریم، امید که روح آن 

مرحومه آرام، آسوده و خرسند در حریم امن الهی آرام گیرد.

همکاران نشریه طلوع البرز و پایگاه خبری کوه سرفراز

صفحه 8



2  سیاسی

اخبار

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری:
اختصاص 10 تا 25 درصد مساحت 
صنایع البرز   به ایجاد فضای سبز 

معــاون هماهنگی امور 
عمرانی اســتانداری البرز 
گفت: در راســتای تحقق 
دســتور اســتاندار البرز و 
مستند به مصوبه نشست 
رفع مســائل و مشکلات 
اســتان، صاحبان  صنایع 
صنایع و  واحدهای تولیدی 

البرز ملزم به اختصاص ۱0 تا ۲۵ درصد مساحت خود به 
ایجاد فضای سبز هستند.

به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل 
اســتانداری البرز، احمد افضلی با بیان این مطلب در 
نشست تخصصی توسعه سرانه فضای سبز واحدهای 
تولیدی و صنعتی استان که در سالن جلسات معاونت 
عمران استانداری برگزار شد، اظهار داشت: با توجه به 
استقرار چهار درصد از صنایع کشور در استان از یکسو و 
مهار کانون های تولید گرد و غبار از سوی دیگر ضروری 
است واحدهای تولیدی و صنعتی استان نسبت به ایجاد، 

توسعه و نگهداری فضاهای سبز اقدام کنند. 
به گفته وی واحدهای صنعتی در این استان بر اساس 
قانون هوای پاک ملزم به ایجاد فضای سبز داخل و خارج 
شهرک های صنعتی به میزان ۱0 درصد تا  ۲۵ درصد 
مساحت خود هستند که امیدواریم بواسطه اتخاذ تذابیر 
مناسب با همکاری اداره کل حفاطت محیط زیست، 
منابع طبیعی و ابخیزداری، صمت و شــرکت شهرک 

های صنعتی شاهد تحقق این مهم باشیم.

پرواز هواپیماهای نظامی 
در آسمان البرز

منطقه  عمومی  روابط 
ویژه اقتصادی و فرودگاه 
بین المللی پیام مستقر 
در البــرز در اطلاعیه ای 
در حاشــیه  کرد:  اعلام 
نمایشگاه صنعت هوایی 
طــی چنــد روز آینده 
هواپیماهای نظامی کشور 

به پرواز در می آیند که جای نگرانی نیست.
روابط عمومــی منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه 
بین المللی پیام مســتقر در البرز در اطلاعیه ای با 
اشاره به برپایی نمایشگاه صنعت هوایی طی چند 
روز آینده در این مجموعه اعلام کرد: در حاشــیه 
این نمایشگاه هواپیماهای نظامی کشور به پرواز در 
می آیند که جای نگرانی نیســت. در این اطلاعیه 
آمده است: همزمان با برگزاری نخستین نمایشگاه 
صنعت هوایی پیام شاهد پرواز هواپیماهای نظامی 

در آسمان استان البرز خواهیم بود.
 بر همین اساس به اطلاع مردم استان البرز به ویژه 
ساکنان شهرهای محمدشهر، ماهدشت، جعفرآباد، 
مشــکین دشــت، کمال آباد، احمدآباد،کیانمهر، 
مهرشهر، قزلحصار، اشتهارد و چهارباغ می رساند که 
این پروازهــا و صداهای مربوط به غرش پروازهای 
نظامی که شــنیده می شود به دلیل برگزاری این 

رویداد ملی بوده و هیچگونه نگرانی وجود ندارد.
 نخســتین نمایشــگاه صنعت هوایــی پیام از 
۱۶ تا ۱9 اسفندماه ســاعت۱0 تا۱۸ در فرودگاه 
بین المللی پیام برگزار می شود که در ایام برگزاری 
این نمایشگاه، شاهد به پرواز درآمدن هواپیماهای 

نظامی و آموزشی خواهیم بود.
 علاقمندان به بازدید از نمایشگاه هوایی پیام می 
توانند برای نام نویسی به سایت نمایشگاه به نشانی 
مراجعه   https://payamairshow.com

کنند.

امــام جمعه کرج گفــت: نمایندگانی کــه از این 
صندوق  ها بیرون می آیند، مردم را فراموش نکنند و به 

دغدغه های ملت رسیدگی کنند.
آیت الله سید محمدمهدی حسینی همدانی در مصلی 
کرج در جمع خبرنگاران پس از انداختن رأی به صندوق 

گفت: امروز روز مبارکی برای ملت فهیم و بصیر و انقلاب 
ایرانی خواهد بود. امام جمعه کرج ادامه داد: دشمنان ما 
از مدت ها قبل، هجمه هایی را طراحی کردند تا حضور 
مردم در پای صندوق های رأی کمرنگ شود و ملت ایران 
در انتخابات شرکت نکنند، اما به لطف خداوند خواهد 
دید که مثل همیشه برگ زرین دیگری را ملت ایران به 
ویژه مردم البرز از فداکاری، بصیرت، فهم بالای سیاسی 
رقم خوهند زد و انتخابت به خوبی در البرز برگزار خواهد 

شد. وی افزود: ان شاءالله دوستانی که از این صندوق  ها 
بیرون می آیند، مردم را فراموش نکنند، طرح ها، لوایح، 
قانون هایی را که مربوط به معیشــت، اقتصاد، جوانی 
جمعیت، مســکن، اشتغال و همه آن دغدغه هایی که 
مــردم دارند را دنبال کنند، همان طــور که مردم در 
پای صندوق های رأی حضور فعال داشــتند، آن ها هم 

دغدغه مند به امور مردم باشند.
آیــت الله حســینی همدانی تصریح کــرد: از همه 

خبرنگاران و اصحاب رسانه که در طول این مدت انصافاً 
ترفند های دشمن را خنثی سازی کردید سپاسگزارم؛ 
دشمنان شبانه روز تلاش می کنند که حضور حداکثری 
رقم نخورد و شما ها تلاش کردید تا حربه های دشمن را 

خنثی کنید و زحمات شما قابل تقدیر و تشکر است.
وی گفت: از مســئولین اجرایی، استاندار محترم و 
مســئولین نظارتی )شورای نگهبان( و تیم شان تشکر 

می کنیم.

معــاون اجتماعــی و پیشــگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل اســتان البرز در جلسه 
هم اندیشی میان این معاونت با سازمان بسیج 

رسانه استان بر ضرورت بهره مندی از ظرفیت 
نخبگان برای پیشــگیری از وقوع جرم تاکید 

کرد.
فرید نجف نیا در این نشست، تدابیر پیشگیرانه 
از جرم را به ســه دسته فرهنگی و اجتماعی، 
وضعی و قضایی تقسیم کرد و گفت: اولین گام 
در اقدامات پیشگیرانه، مربوط به پیشگیری های 
فرهنگی و اجتماعی اســت که در صدد از بین 
بــردن ریشــه ها و علل ارتکاب جرم اســت و 
می توان آن را نوعی تلاش برای ارتقاء ســطح 

آگاهی های عمومی و حقوقی مردم تلقی کرد.
دبیر شــورای پیشــگیری از وقــوع جرم 
استان البرز به دومین نوع از پیشگیری یعنی 

پیشــگیری های وضعی اشاره کرد و افزود: این 
نوع پیشــگیری ها، شــامل مجموعه تدابیری 
اســت که به دنبال از بین بــردن فرصت ها و 
موقعیت های ارتکاب جرم است و سلب ابزار و 
فرصت های ارتکاب جرم، کاهش منافع ناشی 
از جــرم و کاهش گمنامی در این دســته از 

پیشگیری قرار می گیرند.
وی پیشگیری های قضایی مانند بازپروری و 
اســتفاده از نهادهای ارفاقی را از جمله تدابیر 
پیشگیرانه دسته سوم برشمرد و افزود: مراجع 
نظامی، انتظامی و قضایی به ویژه اداره زندان ها 
سهم به سزایی در این نوع از پیشگیری دارند. 

نجف نیا همکاری با سازمان بسیج رسانه را هم 

راستا با پیشبرد اهداف پیشگیری های اجتماعی 
دانســت و در خصوص محورهــای این تعامل 
گفت: طراحی و تولید آثار گرافیکی و رسانه ای، 
برگزاری دوره های ارتقاء سواد رسانه برای اقشار 
مختلف به ویژه والدین دانش آموزان، کمک به 
فرآیند جامعه پذیری و نقش پذیری شهروندان 
و افزایش نظارت همگانــی، از جمله اقدامات 
پیشــگیرانه فرهنگی و اجتماعی است که با 
همکاری و تعامل با بسیج رسانه میسر می شود. 
در این جلسه، اصحاب رسانه بر بهره مندی از 
ظرفیت فضای مجازی و تابلوهای سطح شهر 
برای اطلاع رســانی مطالب پیشگیرانه تأکید 

کردند.

به گــزارش روابط عمومــی اداره کل صنعت 
معدن و تجارت استان البرز با حضور دکتر مجتبی 
عبداللهی اســتاندار محترم البرز، دکتر انصاری 
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز و 
دبیر کارگروه تنظیم بازار، مدیران کل دستگاه های 
اجرایی و مسئولان تشکل های بخش خصوصی 

عضو کارگروه  
دراین جلسه اداره کل صمت در خصوص برنامه 
برگزاری نمایشگاه های بهاره گزارش داد وجزئیات 

اقدامات اجرا شده را بیان کرد.
همچنین مسئول جهادکشاورزی در خصوص 
تامین و توزیع میوه شب عید، مرغ، گوشت، برنج و 

قند و شکر اقدامات خود را تشریح کرد.
درادامه یکصد و دوازدهمین جلسه تسهیلات و 
تسهیل و رفع موانع تولید در سال ۱40۲ با حضور 
جناب آقای مدیر روستا مدیرکل دفتر هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری البرز، دکتر محمد انصاری 
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان البرز، 

مدیران کل دستگاه های اجرایی استان، مدیران 
بانک های عامل در اســتان و نمایندگان تشکل 

های بخش خصوصی عضو کارگروه برگزارشد.
دراین جلسه جزئیات تسهیلات پرداختی در 
قالب تسهیلات رونق تولید و پرداختی از محل 
منابع داخلی بانک های اســتان تشــریح شد و  
آخرین آمار تسهیلات انباشتی در بانک های عامل 
استان و صدور دستورات مقتضی جهت رفع موانع 

پرداخت بررسی شد.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: اقدامات 
و برنامه های این ستاد نباید فقط با قصد رفع تکلیف 
باشد بلکه ضرورت دارد که تاثیر این مصوبات برای 

مردم ملموس شود.
به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری البرز، مجتبی عبداللهی در سیزدهمین 
جلسه ستاد تنظیم بازار استان که روز یکشنبه ۱۳ 
اسفند ماه ۱40۲ در سالن جلسات شهدای دولت 
استانداری برگزار شد، افزود: اقدامات و برنامه های 
این ستاد نباید فقط با قصد رفع تکلیف باشد بلکه 

ضــرورت دارد که تاثیر این مصوبــات برای مردم 
ملموس شود.

وی با بیان اینکه ایام پایانی سال، عید نوروز و ماه 
رمضان را پیــش رو داریم، ادامه داد: به هیچ عنوان 
نباید افزایش قیمت های غیرقانونی در بازار داشته 
باشیم و ضمن حمایت و تکریم تمامی کسبه، باید 
کالاهای اساسی تامین شود و با متخلفان نیز برخورد 
شــود.عبداللهی طی دستوری ویژه ای از مدیر کل 
صمت خواست جلسات مستمر جهت هماهنگی 
با اتحادیه ها برگزار کند، مدیر کل جهادکشاورزی 

ضمن تامین کالاهای اساسی اجازه هیچ گونه افزایش 
قیمت خارج از قانون ندهد و مدیر کل راهداری تحت 
هیچ شرایطی، خارج از تعرفه های ابلاغی ایام پایان 
سال اجازه افزایش قیمت حمل و نقل در اتوبوسرانی 
ندارد.وی گفت: تامین گوشت در بازار با هماهنگی 
اتحادیه ها و تحت نظارت دستگاه های مربوطه بویژه 

جهاد کشاورزی استان با جدیت دنبال شود. 
استاندار البرز افزود: نمایشگاه های عرضه مستقیم 
کالاهای اساسی در نقاط مختلف استان برگزار شود و 
به معنای واقعی مردم تفاوت قیمت ها را حس کنند.

مدیرکل راه و شهرســازی اســتان البرز از 
واگذاری ۱۳۵۷ قطعه زمیــن به خانواده های 
دارای ۳ و 4 فرزند در این استان خبر داد و گفت: 
این زمین ها در سایت یک هزار و ۶0 هکتاری 

اشتهارد واقع شده اند.
 محمدرضا صابری صبح دوشــنبه در آئین 
واگذاری ۱۳۵۷ قطعه زمین در راستای قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت در استان 
البرز که در سالن شهیدان نژادفلاح کرج برگزار 
شــد، گفت: این مراسم جشــن خانواده های 
مهدوی برای خانواده های دارای ســه و چهار 

فرزند است.
وی با اشــاره به اینکه حضــور هر فرزند در 
خانواده ها یک موهبت الهی است، پشتوانه هر 
کشور قدرتمند و پیشرفته را نسلی جوان، پویا و 
قدرتمند دانست و عنوان کرد: کشور ما نیز از این 
قاعده مستثنی نیست و سیاست دولت و وزارت 
راه و شهرسازی حمایت از نسل جوان و جوانی 

جمعیت در کشور است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان البرز با بیان 
اینکه بی شک پیشرفت، قدرت و اقتدار کشور ما 
مرهون این نسل است، مطرح کرد: اولین جشن 

در ســال جاری در ۱۳ تیر برگزار و ۱۱0 قطعه 
زمین به ۲۲0 خانواده اهدا شده و دومین جشن 
نیز با واگذاری زمین به ۵00 خانواده مشــمول 

طرح جوانی جمعیت در ۸ مهر ماه برگزار شد.
صابری خاطرنشــان کرد: برنامه ای که راه و 
شهرسازی البرز برای خانواده های حاضر دارد، 
اهدای قطعه زمین های ۲00 متری در سایت 
یک هزار و ۶0 هکتاری اشتهارد است که امروز 
قرعه کشی انجام و قطعه زمین ها به خانواده ها 
اهدا می شوند. امور زیرساختی و واگذاری آنها نیز 

به سرعت انجام خواهد شد.

دستور ویژه استاندار البرز در راستای نظارت و تنظیم بازار

مدیرکل راه و شهرسازی البرز خبر داد؛ 
واگذاری 1357 قطعه زمین به خانواده های دارای 3 و 4 فرزند در البرز

امام جمعه کرج:

نمایندگان مردم را فراموش نکنند

ضرورت بهره مندی از ظرفیت نخبگان و گروه های مرجع برای پیشگیری از جرایم

اداره کل صمت البرز:
برگزاری سیزدهمین جلسه کارگروه تنظیم بازار استان البرز 

شماره ۷۸/ اسفند ماه ۱40۲



در استان   ۳

اخبار

مدیر حوزه ریاست موسسه رازی:
 انتقال تجربیات و 

گسترش دیپلماسی علمی 
با کشورهای مسلمان 

مراســم اختتامیه سومین دوره آموزشی ساخت واکسن برای 
کارشناســان و فراگیرانی از کشور سنگال با حضور مسئولانی از 
موسسه تحقیقات واکسن و ســرم سازی رازی در این مجموعه 

برگزار شد.
 مراســم اختتامیه دوره آموزشی "ساخت؛ کنترل و تضمین 
کیفیت واکسن" برای کارشناســانی از کشور سنگال، با حضور 
مرتضی اکبریان، مشــاور رئیس و مدیر حوزه ریاســت، علبرضا 
یوسفی، مدیر پژوهش، آموزش و تجاری سازی از مدیران موسسه 
رازی و جمعی از مدرسان این دوره آموزشی در سالن زنده یاد دکتر 

مرتضی کاوه برگزار شد.
مدیر حوزه ریاســت موسســه رازی در این مراســم، با ابراز 
خرسندی از حضور فراگیرانی از کشورهای مختلف افریقایی در این 
موسسه اظهار کرد: موسسه رازی به عنوان مجموعه ای با قدمت 
و پیشــنه ای بلند در زمینه ساخت واکسن و سایر فراورده های 
بیولوژیک، در جهان شــناخته شده و از دیرباز ارتباطات خوبی با 

کشورهای مختلف داشته است.
وی گفت: خوشــحال هســتیم در چند روز گذشته، میزبان 
کارشناسان حوزه های مختلف دامپزشکی از کشور سنگال بودیم و 
امید است آموزه های این دوره ها ضمن مفید بودن، سبب معرفی 

بهتر موسسه رازی در کشور مقصد شود.
اکبریان، همچنین از آمادگی موسســه رازی برای صادرات و 
انتقال تکنولوژی و دانش فنی ساخت واکسن به کشورهای افریقایی 
خبر داد. مدیر پژوهش، آموزش و تجاری سازی موسسه رازی نیز 
در ســخنانی، گفت: این دوره بــا همکاری بخش های مختلف 
موسسه رازی برگزار شــد تا در مدتی کوتاه، اطلاعات و آموزش 
هایی مفید از  تولید واکســن، کنترل و تشخیص در اختیارشان 

قرار داده شود.
 وی افزود: همکاری های علمی- تحقیقاتی، تجاری و بین المللی 
با کشورهای مختلف در دســتور کار موسسه رازی است و از آن 

استقبال می کند.

آمار مشارکت 
در استان های کشور 

 کمترین میزان: البرز ۲۸ درصد، کردستان ۳0 درصد، تهران 
۳4 درصد / بیشترین میزان: خراسان جنوبی ۶۳ درصد و کهگیلویه 

۶4 درصد
 پس از پایان شمارش آرای انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و مجلس خبرگان رهبری، آمار مشــارکت استان ها در انتخابات 
مشخص شــد. طبق آمار اعلام شده توســط خبرگزاری دولت 
استان های البرز با ۲۸ درصد، کردستان با ۳0 درصد و  تهران با ۳4 
درصد کمترین آمار مشارکت را داشتند و استان خراسان جنوبی با 
۶۳ درصد و استان کهگیلویه و بویر احمد با ۶4.۲۷ بیشترین آمار 

مشارکت را به ثبت رسانده اند.
 پس از پایان شمارش آرای انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و مجلس خبرگان رهبری، آمار مشــارکت استان ها در انتخابات 
مشخص شد.  ساعتی پس از پایان مهلت اخذ رأی در ساعت ۲4 
روز جمعه برخی منابع خبری بر اساس شمارش اولیه صندوق ها 
از مشارکت بیش از ۲۵ میلیون نفر از واجدان شرایط در انتخابات 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس 
خبرگان رهبری و به تعبیری رقم خوردن مشارکت 4۱ درصدی 

خبر دادند، عددی که معدل مشارکت استان های مختلف بود.
 طبق آمار اعلام شده توسط خبرگزاری دولت استانهای البرز، 
با ۲۸ درصد، کردستان با ۳0 درصد و  تهران ۳4 درصد کمترین 
آمار مشارکت را داشتند و استان خراسان جنوبی با ۶۳ درصد و 
استان کهگیلویه و بویر احمد با ۶4.۲۷ بیشترین آمار مشارکت را 

به ثبت رسانده اند.
ساعتی پس از پایان مهلت اخذ رأی در ساعت ۲4 روز جمعه 
برخی منابع خبری بر اساس شمارش اولیه صندوق ها از مشارکت 
بیش از ۲۵ میلیون نفر از واجدان شرایط در انتخابات دوازدهمین 
دوره مجلس شــورای اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان 
رهبری و به تعبیری رقم خوردن مشارکت 4۱ درصدی خبر دادند، 

عددی که معدل مشارکت استان های مختلف بود.

سرپرست شرکت گاز استان البرز:

بیش از ۱۲ هزار نفر البرزی تحت پوشش گاز قرار گرفتند
سرپرست شرکت گاز استان البرز گفت: تا 
پایان دی ماه سال جاری بیش از ۱۲ هزار نفر 
در استان البرز تحت پوشش خدمات اداره گاز 

قرار گرفته اند.
به گزارش طلوع البرز به نقل از روابط عمومی 
شرکت گاز استان البرز، کامران ایمانی فولادی 
سرپرست این شرکت بیان کرد: از ابتدای سال 

جاری تا پایان دی ماه ۱۲ هزار و ۷9۷ نفر تحت 
پوشش گاز طبیعی قرار گرفتند که هزار و ۳۳9 
نفر در مناطق شهری و ۱۱ هزار و 4۵۸ نفر در 

مناطق روستایی بودند.
وی اعلام کرد: در اســتان البرز ۲ میلیون و 
۷۱4 هزار و ۳۷۸ نفر تحت پوشش گاز طبیعی 
هستند که ۲ میلیون و 49۶ هزار و ۷0۷ نفر 

در مناطق شــهری و ۲۱۷ هزار و ۶۷۱ نفر در 
مناطق روستایی هستند.

ایمانی فولادی اضافه کرد: شرکت گاز استان 
البرز برای اطلاع رســانی روستانشــینان این 
استان که به تازگی صاحب گاز شده اند، بنر و 
بروشورهای آموزشی در ورودی روستاها و میان 

روستا نشینان نصب و توزیع کرده است.

نشست خبری مهندس حمیدرضا نامداری مدیر 
عامل شــرکت آب وفاضلاب اســتان البرز، با حضور 

معاونین و مدیران آبفا و اصحاب رســانه در ســالن 
جلسات برگزارشد.

مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان البرز،ضمن 
اشاره به حماسه ۱۱اسفند وقدردانی از مردم گفت: در 
استان البرز به واسطه قرارگرفتن دریک منطقه خاص 
جغرافیایی وآب وهوای خــوب، با جمعیت بیش از 
ظرفیت مواجه هستیم و باساخت مخازنی که یکسال 
گذشته انجام شده سعی می کنیم باافزایش جمعیت 
همگام شویم. مهندس حمیدرضا نامداری افزود:از سال 
گذشته پروژه های زیادی راشــروع کردیم، درحوزه 
تامین آب در خردادماه باساخت تصفیه خانه شماره ۳با 

تولید به مقدار ۵۷0 متر در ثانیه اقدام شد.

نامداری با اشاره به گزارش هواشناسی در اعلام پاییز 
بدون بارش سال جاری، اظهار کرد: برای مدیریت کم 
آبی پیش رو و گــذر از بحران احتمالی و تامین آب 
مصرفی، حدود ۱۲0 حلقــه چاه جدید حفر و ۱00 

حلقه چاه قدیمی مجدد احیا و بازسازی شد.
مدیر عامل شرکت آب وفاضلاب استان البرز بیان 
کرد: بیشترین مصرف آب درحوزه ی کشاورزی با 90 
درصد مورد اســتفاده است، باید با تغییر نوع کاشت 
وآبیاری و تولید متناسب با اقلیم تجدیدنظر کنیم و 

با آموزش در سایر ارگانها ومردم به این روند بپردازیم.
وی با اشــاره بــه روز درختــکاری وبهره مندی 
بیشترمردم از فضای سبز بر نیاز البرز به آبیاری قطره ای 

تاکید کرد وافزود: دراستان ما ۷0درصد آب کشاورزی 
وجود دارد و مانگران تامین آب شرب آیندگان هستیم 
ودر این هدف ما نیازمند اصلاح مصرف آب در منازل 

و صنایع هستیم.
وی درپایــان افزود: در بخش غربی اســتان البرز 
در هشتگرد، شهرســتان های نظرآباد، اشتهارد و در 
آینــده ای نزدیک چهارباغ با احداث تصفیه خانه آب 
ظرفیت ۲۵ میلیون متر مکعب در سال مشکلاتی که 
در بخش غربی داشتیم برطرف شد و اکنون نظرآباد و 
اشتهارد به آب سد طالقان متصل شدند و با تکمیل 
تصفیه خانه بسیاری از مشکلات در بخش غرب استان 

برطرف خواهد شد.

رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی 
البرز با اشاره به کمبود نیروی کار در صنایع استان 

گفت: برای تامین این نیروها با برگزاری دوره های 
آموزشی مهارت محور ویژه تربیت تکنسین ها و 
کارشناسان فنی از میان زندانیان مذاکرات لازم 
با اداره کل فنی و حرفه ای و امور زندان های استان 
در حال انجام است. سید محمدباقر رضوی تقوی 
در یازدهمین جلسه کمیسیون صنعت و معدن با 
اشاره به مسئله تامین نیروی کار مورد نیاز صنایع 
استان بیان کرد: بدین منظور در نشست هایی با 
دستگاه های اجرایی مرتبط از جمله اداره کل فنی  
و حرفه ای اســتان در خصوص آموزش نیروی 
کار ماهر مــورد نیاز صنایع و برگزاری دوره های 

تخصصی مذاکراتی داشتیم.
وی در ادامه در خصوص برگزاری جلساتی با 
دیگر دستگاه های دارای ظرفیت برای رفع کمبود 
نیروی کار بخش های تولیدی و صنعتی استان 
گفت: در این مورد جلساتی با مدیران و مسئولان 
امــور زندان ها در خصوص به  کارگیری زندانیان 
رای بــاز و یا کمیته امداد امام خمینی)ره( برای 
جذب مددجویان تحت پوشش این نهاد در بخش 
تولید و کارخانه های صنعتی گفت وگو و مقرر شد 
که تفاهم نامه هایی بدین منظور میان اتاق بازرگانی 

البرز و دستگاه های اجرایی مربوطه امضاء شود.

رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی 
البرز با اشــاره به اهمیت توجه به بیمه حوادث 
نیروهای کار معرفی شده از سوی اداره کل امور 
زندان ها و کمیته امــداد امام خمینی)ره( برای 
اشتغال در صنایع استان گفت: در قالب انجام این 
طرح های اشتغال زایی نیروی های آموزش دیده 
توسط مربیان فنی و حرفه ای در اختیار واحدهای 
صنعتی قرار داده می شــوند کــه بدین منظور 
باید در قالب حمایت از کارفرمایان و یا خویش 
کارآفرین ها نیاز است که بحث بیمه این نیروها 

حل و فصل شود.

معاون اســتاندار و فرماندار ویژه شهرستان کرج با 
اشــاره به تجربه تکرار بارش های سیل آسای بهاری 
در محور کرج - کندوان  گفت: دستگاه های خدمات 
رسان از اکنون متناسب با پیش بینی های بروز سازمان 

هواشناسی برای  مدیریت بارش های احتمالی آماده 
باشند.

وی افزود: امسال نیز بدنبال اطلاعیه های سازمان 
هواشناســی دســتگاه های خدمات رسان از جمله 
شــهرداری ها و دهیاری هــا و اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای اســتان باید نســبت به بروز 
رســانی تجهیزات و امکانات برای مدیریت بارش ها 

اقدام نمایند.

وی با اشاره به تهیه نقشه پهنه بندی مناطق خطر 
پذیر کرج گفت: این مناطق شناسایی شده اند و تجربه 
مدیریت سیل های گذشته نیز مسیر را برای مدیریت 
سریع و اقدامات عاجل و بموقع مشخص نموده است 
و باید با آســیب شناسی از نقاط ضعف ، بخش های 

خطرپذیر را مصون سازی نمود.
فرماندار کرج تاکید کرد: تقویت پوشــش گیاهی 
و بافت طبیعی اراضی تحت پوشــش منابع طبیعی 

و توســعه طرح های آبخیزداری نقــش موثری در 
جلوگیری از تبدیل بارش های فصلی به وقوع سیل 

خواهد داشت. 
وی با اشاره به فرا رسیدن پانزدهم اسفندماه و روز 
درختکاری نیز یادآور شــد: راه اندازی پوشش های 
مردمی برای کاشت نهال و درختان به توسعه اراضی 
سبز در کرج و استان البرز کمک شایان توجهی خواهد 

داشت.

مدیر عامل شرکت آب وفاضلاب استان البرز:

البرز نیازمند آبیاری قطره ای برای مدیریت کم آبی است

در کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی البرز مطرح شد:

بررسی آموزش نیروی تکنسین صنایع البرز در تعامل با فنی  و  حرفه ای و امور زندان های استان

فرماندار ویژه شهرستان کرج:

 توسعه پوشش گیاهی برای جلوگیری از وقوع سیل 
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معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای البرز از اجرای طرح تشــدید 
نظارت بر عملکرد ناوگان حمل ونقل عمومی 
استان خبر داد و گفت: تلاش ما این است که 
مســافران طی ایام نوروز سفری ایمن داشته 

باشند.
میثم قدمی از اجرای طرح تشدید نظارت 
بر عملکرد نــاوگان حمل ونقل عمومی خبر 
داد و گفت: باتوجه به به نزدیک شــدن ایام 
نوروز و آغاز ســفرها تدابیری اتخاذ شده تا با 
تشدید نظارت ها بر عملکرد ناوگان حمل و نقل 

عمومی استان سفری ایمن برای شهروندان 
رقم بخورد.

وی افزود: این طرح به منظور ارتقای ایمنی 
عبور و مــرور و کاهش تصادفات و فوتی های 
جاده ای به شکل گشت های مشترک ادارات 
راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان ها 
و پلیــس راه در کلیه محورهــای مواصلاتی، 
پرخطر و پر تــردد و به شــکل بازدیدهای 
میدانــی ناوگان عمومی حمل ونقل و کنترل 
مدارک و تجهیزات ایمنی آن ها در طول راه ها 
و محل های توقف )پایانه های مسافری، مقابل 

پلیس راه ها( انجام می شــود. این مسئول با 
بیان اینکه در بحث کنترل های میدانی ناوگان 
مسافری، رعایت موارد ایمنی از جمله وجود 
تجهیــزات ایمنی، جعبه کمک هــای اولیه، 
کپسول آتش نشانی، اسناد و مدارک حمل و 
نقلی و صورت وضعیت در دستورکار قرار دارد، 
گفت: نتایج حاصل از گشت و نظارت بر ناوگان 
حمل و نقل عمومی در استان جمع بندی و با 
شناسایی تخلفات موارد به کمیسیون ۱۱ و ۱۲ 
اســتانی ارجاع داده می شود تا پس از بررسی 

مطابق دستورالعمل ها رأی لازم صادر شود.

معاون حمل و نقل جاده ای راهداری البرز:

نظارت بر عملکرد ناوگان حمل ونقل عمومی البرز تشدید می شود



شماره ۷۸/ اسفند ماه 4۱40۲ فرهنگ

عزت الله ضرغامی در واکنش به حکم مجازات شروین حاجی پور که 

مطالعه و خلاصه نویسی کتاب »حقوق زن در اسلام« تألیف آیت الله 
مرتضی مطهری هم از بندهای آن است، گفت: خوب است که شهید 
مطهری امروز در بین ما نیست!  وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی در سخنرانی گردهمایی سالانه باستان شناسی ایران که 
دوشنبه ۱4 اسفندماه برگزار شد، با اشاره  تلویحی به حکم شروین 
حاجی پور، خواننده اظهار کرد: باستان شناسان باید با مردم حرف بزنند. 
ما در این حوزه کم کاری داریم، مردم نمی دانند باستان شناسی چیست. 

زوری هم نیست، مردم باید آرام آرام یاد بگیرند و آموزش ببینند، چون 
بیشتر مشکلات ما فرهنگی است. بعد هم که یک کتاب خوب مثل 
کتاب آقای مطهری وجود دارد به جای آنکه به صورت طبیعی شرایطی 
را فراهم کنیم تا آن را مطالعه کنند، به صورت مجازات و تنبیه مطرح 
می کنیم و می گوییم فلان خواننده خطا کرده، باید تنبیه شود و مجازات 
آن این است که کتاب »حقوق زن در اسلام« را بخواند و خلاصه کند 
و تحویل دهد. خوب است شهید مطهری امروز در بین ما نیست، که ما 

الان راحت این حرف ها را می زنیم، این نگاه درست نیست. او همچنین 
از برگزاری مستمر بیست ویک دوره این گردهمایی قدردانی کرد و گفت: 
برای این جلسه، مطالعه کردم و مطالبی هم آماده کرده بودم و امروز 
بعد از نماز همه را مرور کردم و اعتراف می کنم بیانات آقای ملاصالحی 
غنی و تجربه عالمانه ایشان، مفید و قابل استفاده بود که یک لحظه پلک 
نمی زدم تا چیزی را از دست ندهم و فکر می کنم فرمایشات ایشان مرجع 

و منبع ارزشمندی است که روی آن باید کار کنیم.

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در گفت وگو با ایسنا درباره 
افزایش چهاربرابری بودجه وزارت ارشاد، راه اندازی »سامانه 
شفافیت« بودجه، موضعش درباره حواشی ممیزی کتاب ها 

و... توضیحاتی ارائه کرد.
وزیر ارشاد با اشاره به اینکه سال ۱40۲ در شرایط خاصی 
آغاز شد، اظهار کرد: سال گذشته یک فتنه فرهنگی در 

کشور رخ داده بود و احساس می شد که فاصله های جدی 
بین حوزه های مدیریتی و اجرایی با اصحاب فرهنگ و هنر 
به وجود آمده است و خیلی ها هم به این مشکل دامن 
می زدند. جشنواره های فجر سال گذشته عملا توسط 
بخشی از جریان ها مورد بی مهری جدی قرار گرفت و 
خیلی ها دوست داشتند جشنواره های فرهنگی - هنری 

کشور یا برگزار نشود و یا کم رونق باشد، اما با لطف خداوند 
و حضور قوی اصحاب فرهنگ و هنر، از این پیچ های سخت 
گذر کردیم. اسماعیلی ادامه داد: همواره اعلام کرده ام که به 
دنبال عادی سازی فعالیت های فرهنگی هنری بودیم، اما به 

یاری خداوند به دوره رونق  رسیدیم.
رقم  سینما  حوزه  در  پیشرفت هایی  اینکه  بیان  با  او 

خورده است، بیان کرد: در این بخش از چندماه قبل 
پیش بینی هایی را که داشتیم اعلام کردم و گفتم ان شاءالله 
فروش سینماها با ۳0 میلیون مخاطب به ۱۲00 میلیارد 
تومان خواهد رسید و اکنون این اعداد به شکل تقریبی 
محقق شده اند. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر 
اینکه حوزه فرهنگ و هنر با یک کارنامه خوب سال ۱40۲ 

را به پایان می رساند، اظهار کرد: تا قبل از پایان سال جاری 
تعداد سینماهای کشور از ۵۷0 سینما به نزدیک 900 

سینما خواهد رسید.

جابری انصاری با اشاره به مشکلات کشور گفت: مسئولان 
اجرایی باید تدابیری اتخاذ کنند و بدانند که فشار عملیات 
های روحی و روانی و تحریم های ظالمانه از سوی دشمن 

مردم را آزار می دهد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان البرز، سعید جابری انصاری، مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان البرز، با اشاره به حضور مردم پای 

صندوق های رای، گفت: این شور و حالی که در سراسر 
کشور شاهد آن بودیم مطمئن می شویم که فرمایش امام 
خمینی )ره( که فرمودند آمریکا هیچ غلطی نمی تواند 

بکند، بر مبنا و حکمت عرفانی بوده است.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز اذعان کرد: در 
استان البرز نیز همزمان با سراسر کشور، مردم پای صندوق 

ها حاضر شدند و علیرغم همه جوسازی های دشمنان که 
می گفتند البرز کمترین مشارکت را خواهند داشت، شاهد 

حضور باشکوه مردم در شعب اخذ رای بودیم.
جابری انصاری ضمن قدردانی از زحمات اصحاب رسانه در 
انعکاس این رویداد مهم نیز ادامه داد: اهالی رسانه با حضور 
خود در پای صندوق ها و شعب اخذ رای از همان ساعات 
اولیه ثابت کردند که پای انقلاب هستند. در این دوره شاهد 

حضور نامزدهای انتخاباتی ولایی و صاحب ایده و فکر در 
میان کاندیداها بودیم .

وی افزود: امروز مشکلات اقتصادی کشور زیاد است و 
مسئولان اجرایی نیز باید تدابیری اتخاذ کنند و فراموش 
نکنیم همان گونه که فشار عملیات های روحی و روانی از 
سوی دشمن بر مردم وارد است، فشار تحریم های ظالمانه 

ای نیز در فضای اقتصادی کشور مردم را آزار می دهد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز خاطرنشان 
کرد: قطعا اگر مجلس و مدیران توانمند و اجرایی داشته 

باشیم بهتر می توانیم بر مشکلات غلبه کنیم .

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری:

واکنش ضرغامی به حکم شروین حاجی پور

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

گذر از شرایط سخت و رونق فرهنگ و هنر

مدیرکل فرهنگ و ارشاد البرز:

 فشارهای روحی، روانی و اقتصادی مردم را آزار می دهد  

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز اعلام کرد: این اداره کل 
با راه اندازی ۲90 خانه محیط زیست با هدف آموزش و فرهنگسازی در 

این حوزه موفق به کسب رتبه اول کشوری شده است.
»مجید درگی« با بیان اینکه راه اندازی خانه های محیط زیست در 
سال ۱40۲ کلید خورد، افزود: این خانه ها در شهرک های صنعتی، 

دهیاری ها، بخشداری ها و مدارس راه اندازی شده است.
وی به دیگر اقدامات اشــاره کرد و گفت: تشکیل هیات اندیشه ورز 
متشــکل از افراد توانمند ، متعهد و متخصــص فعال در عرصه های 
مختلف اجتماعی اســتان در اداره کل حفاظت محیط زیست برای 

استفاده حداکثری از ظرفیت های مردمی به منظور مشارکت مردم در 
حل چالشهای زیست محیطی استان و استفاده بهینه از فرصت های 
زیست محیطی البرز و کسب رتبه موفق ترین هیات اندیشه ورز کشور 
در ســطح بسیج و معرفی آن در هشتمین جشنواره ملی مالک اشتر 

بسیج )آذر ۱40۲( از دیگر این اقدامات بوده است.
درگی ، تهیه و تدوین دســتورالعمل کشوری استفاده از ظرفیت 
نیروهای انقلابی برای حفظ محیط زیست و دریافت عنوان پرچمداری 
این حوزه در کشور، اجرای طرح اردوهای جهاد تبیین به منظور معرفی 
چالش ها و فرصت های زیست محیطی استان برای حدود ۲00 نفر از 
افراد شاخص )مجموعه دار( و کنشگران اجتماعی را از دیگر اقدامات در 

حوزه فرهنگی و آموزش محیط زیست البرز برشمرد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز در ادامه به اقدامات انجام شده 
در حوزه برخورد با آلاینده ها و معضلات زیست محیطی در شهرک 
های صنعتی اشاره کرد و گفت: مکاتبه با مسوولان کشوری در خصوص 
معضلات شهرک صنعتی اشتهارد به خصوص موضوع تصفیه فاضلاب 
و راه اندازی گشت ویژه پایش شبانه به منظور پایش و کنترل آلودگی 
های زیست محیطی در ساعات غیر اداری از جمله این اقدامات بوده 

است.

نشســت کمیته سلامت )بهداشــت و تغذیه( آموزش و پرورش 
اســتان البرز با حضور حجرگشت مدیرکل آموزش و پرورش استان 
البرز، معاونین آموزش و پرورش استان و نمایندگان نیروی انتظامی، 
اورژانس، هلال احمر، منابع طبیعی، آتش نشــانی و علوم پزشکی 

استان البرز برگزار شد.
سید مسلم رئیسی معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش 
اســتان البرز با اعلام این خبر گفت: ایجاد آمادگی و انجام فعالیت 
های مختلف تبیینی و آموزشــی در آســتانه چهارشنبه آخر سال، 
بررسی وضعیت بوفه مدارس، برنامه ریزی برای انجام بهتر مراسم روز 
درختکاری و وضعیت توزیع شیر در مدارس از جمله مواردی بود که 

در این جلسه مورد بررسی قرار گرفت.
رئیســی افزود: معاونت تربیت بدنی و سلامت مسابقات مختلفی 
را برای ایام باقی مانده منتهی به چهارشــنبه آخر سال پیش بینی 

کرده است که در جهت بروزهیجانات دانش آموزان موثر خواهد بود.
وی همچنین ادامــه داد: معاونت پرورشــی و فرهنگی آموزش 
و پرورش اســتان نیز با اجرای پویش هــا و رویدادهای مفرح درون 
مدرســه ای در این ایام در این راستا فعالیت خواهد نمود.  علاوه بر 
این معاونت آموزش متوسطه و آموزش ابتدایی نیز در هردو مقطع، 
برنامه ها و رویدادهایی را برای جلوگیری از خطرات چهارشنبه آخر 

سال اجرا خواهند کرد.
معاون تربیت بدنی و ســلامت آموزش و پرورش اســتان البرز با 
اشــاره به هم افزایی دستگاه های مختلف برای انجام بهتر ماموریت 
ها، اداره سلامت آموزش و پرورش استان البرز را متولی اصلی موضوع 
درختکاری در آموزش و پرورش اســتان عنــوان کرد و گفت: برای 
جلوگیری از موازی کاری، تمامی هماهنگی ها توسط این اداره انجام 

خواهد شد.

اصغر بیات مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز طی 
نشستی با اصحاب رسانه به مناسبت هفته منایع طبیعی ضمن بیان 
فعالیت های این اداره کل در سطح اصغر بیات مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان البرز طی نشستی با اصحاب رسانه به مناسبت 
هفته منایع طبیعی ضمن بیان فعالیت های این اداره کل در سطح 
استان و عرصه منابع طبیعی و تشکر از فعالیت های اصحاب رسانه 
گفت: حفاظت از عرصه های منابع طبیعی وظیفه همه ماست و همه 

ما به منابع طبیعی کشور دین داریم.
 اصغر بیات با اشاره به طرح مردمی یک میلیارد نهال اظهار کرد: 
باید در طی 4 سال به این عدد برسیم و در این زمینه سهم استان 

البرز 4 میلیون درخت است.
این مسوول با بیان این مهم که ما بیش از تعهد استان تولید نهال 
را داشته ایم تصریح کرد: در بخش کاشت نهال سهم البرز ۲ میلیون 
اصله نهال بوده و ظرف 4 سال باید ۸ میلیون نهال در استان کاشته 

کشت شود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان با اظهار این مطب که 
بدون شــک می شود با تمام ظرفیت به این عدد برسیم گفت: تا به 
امروز ۲۵0 هکتار کاشــت نهال را دربیابان های استان انحام داده و 

پروژه کاشت ۵00 هکتار نهال نیز در اشتهاردبه زودی آغاز می شود.
وی با اشــاره به شــعار ۳ نهال برای هر نفر گفت: باید به عدد 9 
میلیون در این بخش دست یابیم و عرصه های موجود در این زمینه 

را برای تحقق این امر مهیا کنیم تا کار کاشت مورد انجام قرار گیرد.
بیات با اشــاره به شرایط آب و هوایی و جغرافیایی، توپوگرافی و 
زمین شناسی استان بیان کرد: ۷۵ درصد عرصه استان سیل خیز 
است و بسیاری از مناطق شهری و روستایی در این عرصه قرار دارند 
که در این زمینه اقدامات خوبی با توجه به اعتبارات استانی صورت 

گرفته است.

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز با 
تأکید بر ارائه خدمات به مسافران و روزه داران در مکان های تاریخی، 
گردشگری و ایستگاه های خدمات رسانی با محوریت ماه مبارک رمضان 
گفت: شایسته است با توجه تقارن نوروز با ماه مبارک رمضان هماهنگی 

جهت ارائه خدمات به مسافران و گردشگران صورت پذیرد. 
جلسه ستاد هماهنگی خدمات سفر به ریاست مدیر کل و حضور 
رؤسای ادارات میراث فرهنگی شهرستان هاو معاونان اداره کل در محل 
سالن جلسات اداره کل برگزار شد. رحیم خاکی با اشاره به اینکه معبر 
جمعیت زیادی از مسافران بودن برای استان البرز یک امتیاز است که 
می تواند به جذب بیشــتر گردشگران به استان کمک کند، گفت: هر 
کدام از شهرســتان های البرز جاذبه های بی نظیر مختص به خود را 
دارند که باید با فراهم شدن زیرساخت ها برای گردشگران آماده سازی 
شود.  مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز 

با بیان اینکه ۶0 درصد تصادفات جاده ای در ســی کیلومتری مبادی 
ورودی شــهرها رخ می دهد، گفت:  هماهنگی استانی برای تشکیل 
کمیته ۳0-۶0  بامشارکت جدی ۲۷ دستگاه اجرایی استان به عنوان 
اعضای ســتاد اجرائی خدمات سفر انجام می شود. همچنین علاوه بر 
برپایی استراحتگاه ها جهت ترغیب مسافران به توقف، نقاط حادثه خیز 
نیز احصا می شــود تا اقدامات مشابه جهت افزایش ایمنی و سلامت 
هموطنان در دستور کار قرار گیرد. خاکی برپایی بازارچه صنایع دستی 
در مبادی ورودی و خروجی کرج و دیگر شهرستان های استان، برپایی 
نوروزگاه در اماکن پرمخاطب و پر بازدید با برنامه های متنوع فرهنگی، 
برگزاری برنامه پاسداشت میراث ناملموس به مناسبت ثبت سمنوی 
سادات در محل کاخ سلیمانیه، برگزاری افطار سنتی به مناسبت تولد 
امام حسن)ع( در محل کاخ سلیمانیه را از دیگر اقدامات در ایام نوروز 

برشمرد. 

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز:
رتبه اول کشوری البرز با راه اندازی 2۹0 خانه محیط زیست

معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش البرز:
نشست کمیته سلامت آموزش و پرورش استان البرز برگزار شد

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری البرز: 
  حفاظت از عرصه های منابع طبیعی وظیفه همه ماست

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی:
آماده سازی اماکن تاریخی و گردشگری با محوریت ماه رمضان 



اجتماعی ۵  شماره ۷۸/ اسفند ماه ۱40۲

عیدی  گفت:  البرز  استان  اجتماعی  تامین  مدیرکل 
۱9۳ هزار و ۱9۶ نفر مستمری بگیر و بازنشسته تامین 

اجتماعی استان البرز به حساب  آنها واریز شده است.
داود سعدزاده اعتبار مورد نیاز برای تامین عیدی را حدود 
۵۳۶ میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: با تامین اعتبار 

لازم، عیدی ۱9۳ هزار و ۱9۶ مستمری بگیر و بازنشسته 
تامین اجتماعی البرز به حساب آنها واریز گردیده است.

مستمری   ۱40۲ سال  عیدی  بخشنامه  افزود:  وی 
بگیران این سازمان اول اسفندماه از سوی مدیرعامل 
این بخشنامه مبلغ  بر اساس  سازمان صادر شد که 
عیدی پایان سال ۱40۲ برای هر پرونده فعال مستمری 
اعم از بازنشستگی، از کارافتادگی کلی و بازماندگان 
)مجموع سهام(، معادل ۲ میلیون و ۵00 هزار تومان 

)۲۵.000.000 ریال( تعیین شده بود.
مدیرکل تامین اجتماعی البرز تصریح کرد: در راستای 
موضوع  عیدی  مبلغ  بر  علاوه  خانواده،  از  حمایت 
مصوبه مذکور، برای هر پرونده فعال مستمری اعم از 
بازنشستگی، از کارافتادگی کلی و بازماندگان )مجموع 

سهام( که بر اساس قوانین و مقررات مربوط مشمول 
دریافت کمک هزینه عائله مندی یا کمک اولاد هستند، 
مبلغ ثابت ۷00 هزار تومان بابت عائله مندی و مبلغ 
ثابت ۳00 هزار تومان به ازای هر فرزند تحت تکفل 
با لحاظ مفاد بخشنامه الحاق یک جزء به بند )4-۷( 
بخشنامه تلخیص و تجمیع بخشنامه ها، دستورالعمل ها 
و دستورهای اداری مربوط به مزایای متعلقه به مستمری 
بگیران پرداخت شد و مبالغ فوق مشمول ماده )۸9( 

قانون تأمین اجتماعی نمی شوند.
سعدزاده اظهار کرد: طبق این بخشنامه؛ در خصوص 
پرونده های مستمری برقرار شده جدید و یا پرونده های 
مستمری که به هر علت در طول سال جاری مجددا 
 ۲/۱۱ شماره  بخشنامه  )مشمولان  شده اند  فعال 

مستمری ها، دستورالعمل شماره ۲ مکانیزه و...(، مجموع 
مبالغ حاصله از بندهای )۱( و )۲( این دستور اداری 
متناسب با ماه های دریافت مستمری در سال جاری بوده 

و کسری ماه، به صورت یک ماه کامل پرداخت گردید.
آخرین داده های آماری نشان میدهد که یک میلیون و 
۶۳۶ هزار نفر در البرز زیرپوشش تامین اجتماعی بوده و 

از خدمات این سازمان بهره مند هستند.
تامین اجتماعی در استان البرز با 9 شعبه اصلی، ۷ 
خدمات  ملکی  درمانی  مرکز  و 9  رسمی  کارگزاری 

مختلف بیمه ای و درمانی ارائه می دهد.
هم اکنون این اداره کل ۵4 خدمت خود را بصورت 
غیرحضوری و در سامانه es.tamin.ir به مخاطبان 

خود عرضه می نماید.

سردار حمید هداوند گفت: همزمان با اعلام کشف 
یک فقره سرقت خودروی پژو در سطح یکی از 
محلات شهر نظرآباد، بلافاصله تیم عملیاتی پلیس 

در محل سرقت حاضر شدند.
بررسی های  با  آگاهی  پلیس  ماموران  افزود:  وی 
صحنه،  در  موجود  داده های  و  میدانی  دقیق 
این خصوص  در  را  پیگیری های تخصصی خود 

آغاز کردند.

هداوند اضافه کرد: تیم پیگیری کننده پرونده با 
انجام کار اطلاعاتی دقیق و حساب شده در کمتر 
از ۲4 ساعت سارقان خودروی مسروقه را در حالی 
که با یک دستگاه خودرو پراید سرقتی در سطح 
را  بودند  حرکت  حال  در  ساوجبلاغ  شهرستان 
شناسایی و در عملیاتی ضربتی چهار سرنشین آن 

را دستگیر کردند.
هداوندبا بیان اینکه در سوابق متهمان مشخص شد 

که هر چهار نفر از سارقان سابقه دار هستند، گفت: 
متهمان در ابتدا منکر هرگونه سرقت بودند، اما با 
مشاهده مستندات و مدارک موجود لب به اعتراف 
گشوده و به ۲۵ فقره سرقت خودرو و 9۵ فقره لوازم 

داخل خودرو اقرار کردند.
اموال مسروقه  به همراه  بیان کرد: متهمان  وی 
مکشوفه شامل ۵۵ حلقه رینگ و زاپاس پس از 

تکمیل پرونده تحویل مراجع قضایی شدند.

مدیرکل تامین اجتماعی استان البرز :

عیدی 1۹3 هزار و 1۹6 نفر بازنشسته تامین اجتماعی البرز واریز شد

فرمانده انتظامی البرز خبر داد؛

دستگیری سارقان خودرو با 120 فقره سرقت در البرز
اخبار

اعلام فراخوان بسیج سازندگی 
البرز برای کمک به سیل زدگان 

سیستان و بلوچستان
بسیج سازندگی سپاه استان البرز ضمن دعوت از گروه های 
به  کمک  جهت  البرز  استان  بسیجی  جهادگران  و  جهادی 
هموطنان سیل زده سیستان و بلوچستان ، جهت جمع آوری 
کمک های مردمی و حضور افراد در اردوهای جهادی خدماتی  

فراخوان داد.
 سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز با توجه به  شرایط 
پیش آمده در استان سیستان و بلوچستان طی فراخوانی از مردم 
و گروه های جهادی جهت کمک رسانی به هموطنان سیل زده  

طلب یاری کرد .
با توجه به  شرایط نامساعد هموطنان سیل زده سیستانی و 

بلوچستانی و بنا بر گزارش های ارسالی مبنی بر تخریب 
بخش بزرگی از راه های مواصلاتی  روستایی و گرفتار شدن بیش 
از  9۳ روستا در محاصره آب ؛  به رسم وظیفه جهادی ،  سربازی 
و پاسداری و  در تداوم راه جهادی شهدا و پیشکسوتان جهادگر 
وظیفه خود می دانیم در جهت رفع آلام هموطنان عزیزمان در 
منطقه سیستان و بلوچستان آستین همت بالا بزنیم و ضمن رفع 
مشکلات موجود و تامین نیازهای ضروری هموطنان سیل زده 
چون تامین  خوراک ،پوشاک ، وسایل گرمایشی ، وسایل تخلیه 

آب و  غیره ؛  نسبت به ترمیم زیرساختها اقدام نماییم.
 لذا در این راستا ضمن دعوت از گروه های جهادی وجهادگران 
بسیجی از عموم مردم جهت مشارکت در این عمل نوع دوستانه 
و خدا پسندانه در آستانه ماه مبارک رمضان دعوت به عمل می 

آوریم.
  در ضمن با توجه به الویت تخلیه آب از منازل و مدارس از 
هموطنان خواهشمندیم نسبت به تامین ادوات  تخلیه آب ، لوازم 

گرمایشی، پتو ،موکت،  فرش ، چادر، 
مواد غذایی و خوراکی و سایر ملزومات ضروری مورد نیاز هموطنان 

سیل زده ؛  بسیج سازندگی سپاه استان البرز را یاری کنند.
 در ضمن هموطنان می توانند وجوه نقدی خود را به شماره 
کارت مجازی قرارگاه مرکزی عملیات جهادی استان سیستان 

و بلوچستان
۵۸9۲۱0۷04۵۸۵۳۸9۵
و یا به شماره شبا قرارگاه 

0۲0۱۵000000۳۱0۱09۳۶9۸۶۱9
واریز نمایند .

آغاز جشن نیکوکاری و عید 
همدلی  در استان البرز

این جشن باهدف ترویج فرهنگ خیر و احسان به منظور 
فراهم نمودن حضور گسترده مردم نوعدوست و خیّران 
جهت کمک به خانواده های نیازمند و مددجویان کمیته 

امداد امام)ره( برگزار خواهد شد.
 رضا البرزی مدیرکل کمیته امداد امام)ره( البرز بابیان 
اینکه امسال نیز همچون سنوات گذشته در هفته احسان و 
نیکوکاری، جشن ملی نیکوکاری برگزار خواهد شد گفت: 
این جشن با هدف ترویج فرهنگ خیر و احسان به منظور 
فراهم نمودن حضور گسترده مردم نوعدوست و خیّران 
جهت کمک به خانواده های نیازمند و مددجویان کمیته 

امداد امام)ره( برگزار خواهد شد.
 البرزی با اشاره به اینکه  شعار امسال »در جشن نیکوکاری 
نوروز را هدیه دهیم »است گفت: جشن نیکوکاری هم  
زمان در روز دوشنبه ۱4 اسفند ماه در سراسر مدارس 
استان با هماهنگی آموزش و پرورش و همچنین در روز 
۱۷ اسفند ماه در ۱۳ دفتر کمیته امداد امام )ره( و ۳۶0 
مرکز نیکوکاری استان و ۱۸ اسفند ماه در سراسر کشور 
در مصلّی  های نماز جمعه خدمتگزاران این نهاد آماده 

جمع آوری کمک های مردم نیکوکار البرز هستند.
وی با بیان اینکه غیر از پایگاه  های ثابت 40 پایگاه سیّار نیز 
برای جمع آوری هدایای مردم به نیازمندان پیش بینی شده 
است گفت: خیّران نیک اندیش در طول سال نیز می توانند 
علاوه بر کمک نقدی، حمایت های غیر نقدی در زمینه 
پوشاک، سبدکالای غذایی، خدمات مسکن از قبیل خرید، 
ساخت و ودیعه، کمک  های درمانی و فرهنگی و همچنین 

تأمین جهیزیه محرومان را نیز عهده دار شوند.
نقدی  هدایای  می توانند  نیکوکار  مردم  است:  گفتنی 
گیری  شماره  طریق  از  را  نیکوکاری  جشن  در  خود 
کارت  شماره  و   *۸۸۷۷*0۲۶# دستوری  کد 
۶0۳۷99۷9۵00۳0۵۷۸ نزد صندوق قرض الحسنه امداد 

ولایت پرداخت نمایند

سرهنگ حمد الله رحمتی پور گفت: با توجه به 
افزایش حضور شهروندان به ویژه در معابر منتهی 
به مراکز خرید و به تبع آن ازدحام و افزایش حجم 

ترافیک در ایام پایانی سال، برابر مصوبه شورای 
هماهنگی ترافیک استان البرز یکی از اقداماتی 
که در راستای کاهش ترافیک و تردد خودرو ها 
گرفت،  خواهد  قرار  راهور  پلیس  دستورکار  در 
اجرای طرح محدودیت تردد زوج یا فرد در کرج 
می باشد. وی افزود: این طرح در هسته مرکزی 
شهر کرج محدوده بلوار جانبازان، بلوار دانشکده 
جنوب به شمال، تقاطع امام )ره(، میدان توحید، 
بلوار بلال، تقاطع هفت تیر و بلوار دانش آموز، 

بلوار علامه جعفری، بلوار جمهوری، پل شهدای 
روحانی، بلوار شهید مطهری، پل آزادگان و بلوار 
بسیج از روز سه شنبه ۱۵ اسفندماه به غیر از 
ایام تعطیل از ساعت ۱۶ الی ۲۱:00 و از طریق 
سامانه های ثابت و دوربین های نظارتی و پلاک 
بیان کرد:  پور  اجرا خواهد شد. رحمتی  خوان 
خودرو ها براساس زوج یا فرد بودن آخرین عدد 
سمت راست پلاک تفکیک شده و درصورت ورود 
غیرمجاز توسط دوربین و مأموران پلیس راهور 

جریمه خواهند شد.
وی افزود: تردد خودرو های حمل و نقل عمومی 
)تاکسی و اتوبوس( و امدادرسان )اورژانس، آتش 

نشانی و امثال آن( در محدوده طرح مجاز است.
از  البرز  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس 
غیرضروری  تردد های  از  خواست  شهروندان 
سال  آخر  روز های  در  شهر  مرکزی  هسته  در 
خودداری کرده و با ماموران پلیس راهور همکاری 

لازم داشته باشند.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز:

اجرای طرح زوج و فرد از 15 اسفند در کرج

رئیس پلیس فتا البرز اعلام کرد: جاعل حرفه ای که 
از طریق ایجاد پیج اینستاگرامی با عناوین دانشجوی 
دکتری و عضو چند انجمن حقوقی کشور از طعمه های 

خود کلاهبرداری می کرد در این استان دستگیر شد.
سرهنگ »رسول جلیلیان« اظهار کرد : در بررسی 
تخصصی هویت کاربر پیج شناسایی و مشخص شد 
متهم در صفحه خود تعداد مقالات زیادی در زمینه قوه 
قضائیه، نیروهای مسلح و غیره منتشر نموده و خود را به 
عنوان نویسنده مقالات، قاضی دادگستری ، دانشجوی 
دکتری حقوق جزا و جرم شناسی و عضو چند انجمن 

حقوقی کشور معرفی نموده است .

وی اضافه کرد : با توجه به حساسیت موضوع، ضمن 
هماهنگی با مرجع قضایی ، مالک پیج به پلیس فتا 
دعوت شد و حین مکالمه متهم با ادبیات تحکمی و 
کارشناس  ذهن  نمودن  منحرف  قصد  آمیز  تهدید 
مربوطه را داشت که موفق به این موضوع نشد ؛ در این 
راستا مشخص شد تمام ادعاهای نامبرده کذب بوده و به 

جهت گمراه نمودن مأمور پرونده بوده است.
رئیس پلیس فتا البرز گفت: نامبرده به بهانه های واهی 
در این پلیس حاضر نشد و در این خصوص ماموران 
به منزل متهم مراجعه کردند؛ فرد کلاهبردار قبل از 
حضور در دادسرا کلیه مستندات جرم خود را معدوم 

و یا جابجا نموده وفقط مقادیر بسیار زیادی انواع کاغذ، 
پرینتر ، اسکنر و یک دستگاه لپ تاپ در منزل وی 

به دست آمد.
وی بیان کرد : پس از بررسی به عمل آمده مشخص 
شد متهم از قبل دستگیری اقدام به نابودی اسناد 
جعلی کرده است ؛ با توجه به اهمیت موضوع پس از 
جستجوی بسیار یک عدد فلش کشف شد که در ابتدا 
متهم بیان داشت حاوی تصاویر خانوادگی است اما در 
ادامه تحقیقات مشخص شد حاوی مستندات جعلی 
است و در کارشناسی کاراگاهان پلیس فتا معلوم شد 
نامبرده کارت و مدارک جعلی با عناوین و مناصب مهم 

قوه قضائیه ، علوم پزشکی و امثال آن برای خود تهیه 
نموده است .

وی افزود: در تحقیقات به عمل آمده متهم به جرم 
خود اعتراف کرد و در نهایت ضمن تشکیل پرونده 
جهت سیر مراحل قانونی به دادسرای عمومی و انقلاب 

شهرستان ساوجبلاغ اعزام شد.

رئیس پلیس فتا البرز:

جاعل عناوین دولتی در البرز دستگیر شد

مدیرکل بهزیستی استان البرز:
از ابتدای سال تا کنون ۷۵ کودک بصورت فرزندخوانده به خانواده ها واگذار شده اند

وجیهه محمدی فلاح مدیرکل بهزیستی البرز افزود 
: کودکانی که با حکم قضایی در شیرخوارگاه و 
خانه های کودک و نوجوان شبه خانواده بهزیستی 
دقیق  های  بررسی  از  بعد  شوند  می  پذیرش 
مددکاری و تخصصی به دو شیوه فرزندخوانده و 
امین موقت به خانواده های متقاضی که تأییدیه 

های لازم را دریافت کرده باشند تحویل میگردند.
فلاح  محمدی  وجیهه  البرز،  طلوع  گزارش  به  
مدیرکل بهزیستی البرز روز سه شنبه در گفتگو با 
خبرنگاران افزود : کودکانی که با حکم قضایی در 

شیرخوارگاه و خانه های کودک و نوجوان شبه 
خانواده بهزیستی پذیرش می شوند بعد از بررسی 
شیوه  دو  به  تخصصی  و  مددکاری  دقیق  های 
فرزندخوانده و امین موقت به خانواده های متقاضی 
که تأییدیه های لازم را دریافت کرده باشند تحویل 

میگردند.
وی در ادامه گفت : در حال حاضر طرحی نیز با 
عنوان خانواده میزبان در حال اجرا می باشد که با 
همکاری سازمان بهزیستی و دادگستری واگذاری 
فرزندان بصورت موقت به خانواده های متقاضی 

طرح میزبان میسر گردیده است.
وی افزود: در این شیوه کودک تا تعیین تکلیف 
شرایط خود، نزد خانواده میزبان زندگی نموده و از 
نعمت زندگی در کنار خانواده بهره مند می گردند و 
سپس برای وی تصمیم گیری نهایی انجام می شود.

این مسئول با بیان اینکه از ابتدای سال تا کنون 
۷۵ کودک بصورت فرزندخوانده و امین موقت به 
خانواده ها واگذار گردیده اند افزود: در حال حاضر 
حدود 900 خانواده متقاضی در نوبت دریافت فرزند 

خواندگی یا امین موقت در استان می باشند.



شماره ۷۸/ اسفند ماه ۶۱40۲ شهرستان ها

شهردار کمالشهر با اشاره به اینکه شهرک صنعتی 
بهارستان از لحاظ شهری در حریم کمالشهر واقع 

شده است، گفت:با توجه به سیاست های موجود و 
به دلیل مستقل بودن شرکت های تولیدی و صنعتی 
این محدوده، این شهرک ریالی برای کمالشهر درآمد 
ندارد و فقط مشکلات ناشی از وجود آن گریبانگیر 

این شهر است.
محمد اسدی در نشست خبری با اصحاب رسانه که 
درسالن شورای اسلامی کمالشهر برگزار شد، در پاسخ 
به سوال خبرنگاران مبنی بر اینکه حاشیه نشینی در 
این شهر بیداد می کند و بافت های فرسوده هم 
معضل اصلی شهر کمالشهر است چه تدابیری اتخاذ 
شده است، اظهار کرد: ۲44 هکتار بافت فرسوده در 
کمالشهر وجود دارد که با مکاتبات لازم در خصوص 

توسعه این بافت ها و با مصوبه شورای اسلامی شهر 
مقرر شد هیچ گونه عوارضی از آنها دریافت نشود.

وی با اشاره به اینکه افرادی که قصد تجمیع قطعات 
در بافت های فرسوده را دارند بدانند که صدور مجوز 
برای آنها رایگان است، افزود: در صورتی که افراد قصد 
خرید املاک در این بافت ها را داشته باشند، آمادگی 
تعامل با آنها و صدور مجوز به صورت رایگان و اعطای 

تسهیلات ویژه را خواهیم داشت.
اسدی به طرح جامع کمالشهر در دی ماه ۱40۲ در 
شورای عالی معماری و شهرسازی کشور تصویب و 
سپس ضوابط طرح نوشته شد اشاره کرد و گفت: 
با اخذ مشاور، امور مربوط به طرح تفصیلی انجام 

لحاظ  از  بهارستان  صنعتی  شهرک  چراکه  شده 
با  اما  است  واقع شده  کمالشهر  در حریم  شهری 
به دلیل مستقل  و  به سیاست های موجود  توجه 
بودن شرکت های تولیدی و صنعتی این محدوده، 
این شهرک ریالی برای کمالشهر درآمد ندارد و فقط 
مشکلات ناشی از وجود آن گریبانگیر این شهر است.

جذب  افزوده   ارزش  کرد:  بیان  کمالشهر  شهردار 
شده از شهرک صنعتی بهارستان در کل شهرستان 
کرج توزیع می شود، در صورتی که باید این عوارض 
مخصوص کمالشهر باشد یا درصد بالایی از آن به این 
شهر اختصاص یابد که طی مذاکراتی با استاندار البرز 

خواستار تحقق این امر شدیم.

مهندس کاشف رئیس شورای اسلامی شهر با 
تقدیر و تشکر از حضور و مشارکت شهروندان 
در انتخابات پرشکوه ۱۱ اسفند ، از تدوین بودجه 

منطقی و عملیاتی برای سال آینده خبر داد .
بودجه  تدوین  در  تا  شده  تلاش   : گفت  وی 
سال آینده ، منابع درآمدی واقعی مد نظر قرار 
گیرد و هزینه ها بر اساس منابع درآمدی تدوین 

می گردد.
: اجرای پروژه های عمرانی  رئیس شورا گفت 
بودجه  از  بخشی  آینده  سال  در  زیرساختی 
امیدواریم  که  می دهد  تشکیل  را  پیشنهادی 

با تلاش و پیگیری شهردار محترم و مجموعه 
شهرداری به طور کامل تحقق یابد.

افتتاح  برای  برنامه ریزی  از  ادامه   در  کاشف 
پروژه های   زنی  کلنگ  و  سالجاری  پروژه های 

دیگر در ایام باقیمانده سال خبر داد.
مهندس رئیسی شهردار هشتگرد با تقدیر از 
از  محترم شورا  اعضای  و  رئیس  حمایت های 
تحقق بودجه مصوب سال جاری در روزهای 

عادی خبر داد .
وی با تبریک انتخاب دکتر حدادی به عنوان 
نماینده منتخب مردم شریف شهرستان های 

از   ، و چهارباغ  ، طالقان  نظرآباد   ، ساوجبلاغ 
حضور و مشارکت شهروندان تقدیر تشکر نمود .

شهردار هشتگرد گزارشی از اقدامات شهرداری 
با حمایت اعضای پارلمان شهری صورت  که 
گرفته است در زمینه برگزاری انتخابات ارائه 
نمود و در ادامه به تشریح ردیف های پیشنهادی 

در بودجه ۱40۳ پرداخت .
سایر اعضای شورای اسلامی شهر نیز با اشاره به 
لزوم عدالت محوری در توزیع خدمات و اجرای 
درآمدهای  شناسایی  بر   ، عمرانی  پروژه های 
مغفول و پیشنهاد بودجه کارشناسی شده تاکید 

نمودند .
 معاونین شهردار و جمعی از مسئولین واحدهای 

شهرداری نیز در این جلسه حضور داشتند .

 نشست بررسی طرح تکمیل مصلی در حال ساخت 
ایجاد  طرح  و  فردیس  شهرستان  خمینی)ره(  امام 
مجتمع فرهنگی مذهبی شهرستان فردیس در دفتر 

امام جمعه شهرستان فردیس برگزار گردید.
 این نشست با حضور حجت الاسلام والمسلمین دکتر 
سید ابراهیم حسینی، جناب آقای دکتر عبدالله پور 
معاون محترم فرمانداری ، جناب آقای یعقوبی رئیس 
آقای  جناب  فردیس،  شهر  اسلامی  شورای  محترم 
کریمی رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی 
شهر فردیس ، جناب آقای احمدی نژاد شهردار محترم 
فردیس و جناب آقای مهندس شریف کاظمی معاون 

محترم اداری مالی شهرداری فردیس برگزار گردید.
 در ابتدای این نشست امام جمعه شهرستان فردیس 
اظهار نمودند: آنچه که واضح و مبرهن می باشد این 
امر است که این مجموعه در حال ساخت مصلی امام 
خمینی )ره( متعلق به مردم فهیم و انقلابی شهرستان 
فردیس می باشد، دیر یا زود همه مدیران این شهرستان 
از جمله بنده ممکن است در این شهرستان نباشیم ولی 
حقیقت امر این است که این مصلی برای مردم می ماند 
و باید به سرانجامی برسد، در خصوص طرح ابتدایی 
کار صورت می  این  باید  آیا  که  این مصلی  احداث 
پذیرفت یا خیر اظهار نظر نمی کنم ولی در حال حاضر 

دو هکتار از اراضی شهر فردیس به مصلی اختصاص پیدا 
نموده و این حق مردم می باشد که تدبیری سنجیده 

شود.
 امام جمعه شهرستان فردیس با اشاره به عدم اختصاص 
بودجه دولتی به این مجموعه تصریح نمودند: تمامی 
مسیرهایی که می توان پیمود تا بودجه دولتی برای این 
امر اختصاص یابد را بررسی نمودیم ولیکن در شرایطی 
نیستیم که بتوانیم بودجه دولتی برای این امر محقق 
نماییم، همانطور که برای ساخت مصلی شهر تهران و 
شهر کرج ، بودجه دولتی در نظر گرفته نشده است و 
ساخت مصلی این شهرها به شهرداری ها واگذار شده 

است، ناگزیر باید یک تصمیم جمعی در شهرستان برای 
این امر گرفته شود چرا که از طریق خیرین هم نمی 

توان بنای به این بزرگی را تکمیل نمود.

 سومین جلسه هماهنگی ستاد سفرهای نوروزی به ریاست دکتر البرزی 
فرماندار شهرستان ساوجبلاغ و با حضور معاون هماهنگی امورعمرانی 

فرمانداری و مدیران دستگاههای عضو ستاد برگزار شد. 
شریف  مردم  از حضور حماسی  جلسه  این  ابتدای  در  دکترالبرزی   

شهرستان ساوجبلاغ در انتخابات تقدیر کرد.
 وی در ادامه با تأکید بر انجام دقیق وظایف توسط دستگاه ها در ستاد 
سفرهای نوروزی گفت: آنچه که مسلّم است، بازرسانی بر نحوه عملکرد 
چگونگی اجرای سیاست ها در این بخش نظارت خواهند کرد و در پایان، 

دستگاه ها بر اساس شاخص های ارزیابی، انتخاب و تجلیل خواهند شد.
 فرماندار و رئیس ستاد سفرهای نوروزی شهرستان ساوجبلاغ همچنین 
بر خدمت رسانی مطلوب به مسافران، روشنایی معابر، بازرسی از خدمات 
مجتمع های بین راهی، استقرار ماشین آلات و تجهیزات دستگاههای 
خدمات رسان و امدادی در حاشیه اتوبان و تأمین اقلام مورد نیاز مسافران 
عبوری تأکید کرد و خواستار آمادگی کامل برای خدمات رسانی به 

مسافران شد.
 در پایان هم دکتر امینی معاون هماهنگی امورعمرانی فرمانداری و مدیران 

ادارات و دستگاه های عضو ستاد گزارشی از آمادگی شهرستانی را در این 
بخش ارائه کردند.

شهردار کمالشهر:

مشکلات بهارستان بر دوش کمالشهر سنگینی می کند

مدیریت شهری هشتگرد:

جلسه بررسی بودجه پیشنهادی سال 1403 شهرداری هشتگرد 

امام جمعه فردیس:

بررسی طرح ایجاد مجتمع فرهنگی مذهبی امام خمینی )ره( 

فرمانداری ساوجبلاغ:
هماهنگی ستاد سفرهای نوروزی 

عضو هیات مدیره و سرپرست شرکت عمران شهر 
جدید مهستان استان البرز اعلام کرد: پروژه مسکن 
مهر این شهر به ایستگاه پایانی رسید و شهریور ماه 
سال ۱40۳ آخرین مهلت تکمیل واحدهای باقیمانده 
این پروژه تعیین شده است. ذبیح الله زارع اظهار کرد: 
اواخر دهه ۸0 در مجموع کار ساخت ۳9 هزار واحد 
مسکونی مهر در شهر جدید مهستان در برنامه کاری 

قرار گرفت که تاکنون ۳۲ هزار واحدها آنها تکمیل و 
به مردم واگذار شده است.

وی ادامه داد: از مجموع ۳9 هزار واحد مسکونی 
مهر شهرجدید مهستان تعداد چهارهزارو4۸4 واحد 
آنها توسط دولت سیزدهم تکمیل و در آذرماه امسال 
تعیین تکلیف شدند و تا پایان سال جاری نیز ۲ هزارو 

4۶ واحد دیگر تکمیل و واگذار می شود.

زارع افزود: وضعیت رفع نواقص و محوطه سازی 
پروژه های باقیمانده مسکن مهر شهرمهستان ، در 

بازدید میدانی بررسی شد.
بر اســاس این گزارش ، روند اتمــام پروژه های 
باقیمانده مســکن مهر همراه با خدمات مورد نیاز 
ساکنین  با جدیت از سوی مدیریت شرکت عمران 

در حال پیگیری میباشد.

سرپرست شرکت عمران شهر جدید مهستان:

مسکن مهر شهرجدید مهستان در ایستگاه پایانی

اخبار

مدیریت شهری چهارباغ:
توزیع نهال رایگان

 بین شهروندان چهارباغ
و  شهرداری  توسط  اقدام  این 
چهارباغ  شهر  اسلامی  شورای 
قرض  موسسه  همکاری  با 
مناسبت  به  صالحین   الحسنه 
در  انجام شد.  هفته درختکاری 
حضور  با  ماه  اسفند  چهاردهم 
شورای  عضو  خیری  مهندس 
اسلامی شهر ، مهندس بگیانی 
معاون خدمات شهری ، مهندس 
مدیرزارع معاون فنی شهرسازی ، 

دکتر بابکان معاون فرهنگی اجتماعی ، مهندس کوه فلاح مشاور 
عالی شهردار و مهندس بابالاری رئیس اداره فضای سبز ، ۱000  
اصله نهال مثمر و غیر مثمر رایگان بین آحاد شهروندان توسط 
شهرداری و با همکاری صندوق قرض الحسنه صالحین  توزیع 
شد.  اداره فضای سبز شهرداری چهارباغ طی چند روز گذشته نیز 
در سطح شهر نهال های رایگان توزیع کرده است.  مراسم هفته 
درختکاری و کاشت درخت، نیز چهارشنبه ۱۶ اسفند با حضور 
مسوولین و شهروندان در شهرک ابریشم پارک جنب کلانتری 

برگزار شد.

فرماندار فردیس:
افزایش 14/5 درصدی مشارکت 
مردم فردیس در انتخابات نسبت 

به دوره گذشته
فرماندار فردیس گفت: مشارکت 
دوازدهمین  در  فردیس  مردم 
و  اسلامی  شورای  مجلس  دوره 
ششمین دوره مجلس خبرگان 
گذشته ۵/۱4  دوره  به  نسبت   ،
خداداد  یافت.   افزایش  درصد 
تایید  درحوزه  گفت:  کاشفی، 
شورای  در  آراء  مغایرت  عدم  و 
شهرستانی  نخستین  نگهبان، 
بودیم که تاییدیه آراء به سرعت 

توسط شورای نگهبان صادر شد. رئیس هیئت اجرایی انتخابات 
شهرستان فردیس با بیان اینکه انتخابات در امنیت کامل برگزار 
اجرایی،  دستگاه های  همکاری  با  خوشبختانه  داد:  ادامه  شد، 
نیروهای نظامی، انتظامی و امنیتی و تعامل بین هیات های اجرایی، 
نظارت و بازرسی، انتخابات یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
بدون هیچ گونه حاشیه و مشکلی و با سلامت کامل در شهرستان 
برگزار شد. وی با اشاره به فعالیت کمیته های ستاد انتخابات 
شهرستان فردیس که از ماه ها قبل آغاز شده است گفت : کمیته ها 
عملکرد خوبی داشتند و همچنین در برگزاری انتخابات با شکوه 

اقدامات بسیاری صورت گرفت.

معاون خدمات شهری محمدشهر:
 تهیه کلاه ایمنی و چراغ 

چشمک زن برای پاکبانان و 
نیروهای فضای سبز

معاون خدمات شهری شهرداری محمدشهر از تصمیم جدید 
برای لباس  پاکبانان و نیروهای فضای سبز خبر داد. تصادف در 
تاریکی شب، مهم ترین حادثه ای است که برای پاکبانان چه در 
محمدشهر و چه در شهرهای دیگر رخ می دهد. در این شرایط 
آنچه اهمیت پیدا می کند، مجهز کردن پاکبانان به تجهیزاتی است 
که باعث جلوگیری از بروز چنین حوادثی شود. بر همین اساس  
علیرضا اشتری معاون خدمات شهری شهرداری محمدشهر گفت: 
درخصوص لباس پاکبانان، در هر شش ماه یک دست لباس جدید 
از سوی شهرداری به این عزیزان داده می شود.لباس پاکبانان باید 
دید در شب داشته باشد، روی کمر لباس پاکبانان۲ نوار شبرنگ 
وجود دارد که حتی اگر خودرو دنده عقب هم حرکت کند، کاملا 
مشخص خواهد بود. روی زانو و مچ شلوار هم نوارهای شبرنگ 
وجود دارد. لباس ها در هر شرایطی در شب دید دارد مگر اینکه 
خودرویی چراغ نداشته باشد که پاکبان دیده نشود. اشتری ادامه 
داد: برای آینده ی نزدیک و جلوگیری از حوادثی که در تاریکی هوا 
برای پاکبانان و نیروهای فضای سبز شاغل در معابر رخ می دهد، 
برنامه ریزی شده که روی بازوی پاکبانان چراغ چشمک زن و تهیه 
کلاه ایمنی برای آنها تعبیه شود تا امنیت آن ها بیشتر تامین شود.



مدیریت شهری ۷

شهردار کرج:

هزینه حذف هر پارکینگ برای شهر ۵۰۰ میلیون تومان است

رئیس سازمان عمران و باز آفرینی شهری:

اجرای پروژه اتصال معبر شبنم به بیمارستان البرز به صورت امانی انجام شد

رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
برای سال ۱40۳ به منظور تهیه تجهیزات 
لازم بودجه خوبی از طرف شورای اسلامی 
شهر کرج در نظر گرفته شده است که شاهد 

تحولات خوبی در این زمینه باشیم.
 مسعود محمدی رئیس شورای اسلامی 
شــهر کرج در آئین رونمایی از تجهیزات 
و ناوگان آتش نشــانی با بیان اینکه تجهیز 

ناوگان آتش نشانی دغدغه شورای اسلامی 
شهر کرج اســت افزود: شورای شهر هم در 
بحث معیشت پرسنل سازمان آتش نشانی و 
هم در بحث تجهیزات و ادوات آتش نشانی 

برنامه ریزی و اقدامات مطلوبی داشته است.
محمدی ضمن تشکر ویژه از مدیر عامل 
ســازمان آتش نشانی شهردار کرج از تلاش 
و پیگیری های مجدانه همه مسولان جهت 
تجهیز این اداوت و ماشین آلات که  در حفظ 
جان شهروندان تلاش می کنند قدردانی و 

تشکر کرد.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
در سال آینده در حال تهیه نردبان های مورد 
نیاز هستیم و امیدوارم قبل از اتمام این دوره 
شورا شاهد بهره برداری از نردبان های مورد 

نیاز آتش نشانی هم باشیم.

معاون خدمات شهری شهرداری فردیس 
از برگزاری مراسم ویژه هفته درختکاری در 

فردیس خبر داد.
اصغر نصیری با اشاره به فرارسیدن هفته 
منابع طبیعی از ۱۵ تا ۲۲ اسفندماه، اظهار 
کرد: با هدف ترویــج فرهنگ درختکاری، 
توسعه فضای سبز و تاکید بر اهمیت حفاظت 
از محیط زیست و منابع طبیعی، در طول 

این هفته ۵ هزار اصله نهال به صورت رایگان 
در اختیار شهروندان قرار می گیرد.

وی گفت: در این راســتا بــا احداث 4 
بوستان در محلات مختلف توسط همکاران 
حوزه فضای ســبز شــهرداری فردیس ،4 
هکتار به مســاحت فضای ســبز شهری 
فردیس اضافه شــده و وسعت آن به ۱۷۸ 
هکتار رسیده است. معاون خدمات شهری 
شهرداری فردیس در ادامه از برگزاری مراسم 
ویژه هفته درختکاری در فردیس خبر داد و 
افزود: مراسم ویژه روز درختکاری و کاشت 
نهال به همت شهرداری فردیس و با حضور 
مسوولان، مدیران شهری و شهروندان فردا 
سه شنبه ۱۵ اسفندماه از ساعت ۱۱ صبح 
در بوستان ساحل واقع در شهرک وحدت، 

انتهای خیابان نفت برگزار می شود.

مدیر منطقه ۸ شهرداری کرج از اقدامات 
گســترده این منطقه جهت استقبال از بهار 

خبر داد.
غلامرضا رضوانی اظهار کــرد: باتوجه به 
فرا رسیدن فصل بهار و شکوفایی طبیعت و 
فراهم کردن شهر برای حضور هم میهنان عزیز 
و مســافرین نوروزی منطقه ۸ کرج اقدامات 
متعددی را در دســتور کار خود قرار داده که 
براساس برنامه ریزی توسط همکاران، در حال 

اجرا است.
رضوانی اظهارکرد: در آستانه فرارسیدن عید 
نوروز و مصادف شــدن این ایام با ماه مبارک 
رمضان، این منطقه با بسیج کلیه امکانات در 
سطح منطقه، در حوزه های مختلف عمرانی، 
خدمات شــهری، امور شهری، فضای سبز و 
زیباسازی، اقدام به اجرای طرح های مختلف 
می کند تا فضای شهر برای استقبال از نورزو 

آماده تر از قبل باشد.

از سوی شورای اسلامی شهر کرج محقق شد:
تخصیص بودجه جهت تکمیل و تجهیز 

ناوگان آتش نشانی شهر

به مناسبت روز درختکاری انجام می شود؛
توزیع 5 هزار اصله نهال رایگان توسط 

شهرداری فردیس

منطقه 8 شهرداری کرج
 به استقبال بهار رفت

شهردار کرج هزینه ســاخت هر پارکینگ برای این 
دستگاه را ۵00 میلیون تومان عنوان کرد و گفت: حذف 
هر پارکینگ در روند ســاخت و سازهای شهری، همین 

میزان ضرر را به شهر و شهروندان تحمیل می کند.
  پارکینگ طبقاتی شهرداری کرج واقع در بولوار مولانا 
در منطقه ۸ شهرداری کرج با حضور مسئولان مدیریت 

شهری، شهروندان و اصحاب رسانه افتتاح شد.  
مهرداد کیانی در این مراســم ضمن تجلیل از تمامی 
دست اندرکاران طراحی و ساخت این مجموعه از گذشته 
تا امروز، هزینه ساخت این پروژه را ۱۲۵ میلیارد تومان با 

گنجایش ۲۵0 دستگاه خودرو عنوان کرد.  
شهردار کرج، در بخش دیگری از گفته های خود به بیان 

برخی اقدامات دوره ششم مدیریت شهری پرداخت و بیان 
کرد: امسال ۸ کیلومتر از پروژه بزرگ بزرگراه شمالی افتتاح 
شد و با توجه به بودجه مناسبی که برای این طرح تعیین 

شده، سال آینده شاهد افتتاح کامل آن خواهیم بود.  
کیانی، اعتبار در نظر گرفته شــده از ســوی دولت و 
شهرداری برای این پروژه را ۷ هزار میلیارد عنوان کرد که 

نیمی از آن توســط دولت و نیم دیگر از سوی شهرداری 
تامین خواهد شد.  

این مسئول، با اشــاره به تحولات حوزه حمل و نقل 
عمومی در این کلانشهر اذعان کرد: کرج نخستین شهری 
اســت که حرکت به سمت کلانشــهر پاک را با خرید 

اتوبوس های برقی آغاز کرده است.

رئیس سازمان عمران و باز آفرینی شهری 
گفت: اجرای پروژه خیابان شبنم به بیمارستان 
تامیــن اجتماعی البــرز به صــورت امانی، 
صرفه جویــی مالی بــرای مجموعه مدیریت 

شهری داشت.
 مهدی فیروزبخــت در آئین افتتاح معبر 
شبنم به بیمارستان تامین اجتماعی البرز که 

با حضور مدیران شهری برگزار شد، گفت: این 
پروژه از سلسله پروژه هایی است که به صورت 
امانی توسط سازمان عمران و بازآفرینی شهری 

اجرا و امروز افتتاح شد.
وی افــزود: پروژه بلوار شــمالی انقلاب نیز 
به موازات این پروژه به صورت امانی توســط 
ســازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 

شهرداری کرج افتتاح شــد که هر دوی این 
پروژه ها نمونه عملکرد جهادی مدیریت شهری 
است که در مدار خدمت مردم کرج قرار گرفته 

است.  
فیروزبخت افزود: این پروژه به طول تقریبی 
۸00 متر اجرا شده که اگر قرار بود پیمانی اجرا 
شود حدود ۲۵ میلیارد تومان هزینه داشت اما 

اجرای این پــروژه به صورت امانی حدود ۱۱ 
میلیــارد تومان صرفه جویــی برای مجموعه 

مدیریت شهری کرج داشت.  
وی در انتها تاکید کــرد: در حوزه عمرانی 
در ایــن پروژه حدود ۳ هزار تن آســفالت در 
محوطه ای در حدود ۱۲ هزار متر مربع پخش 

شد.

در بازدید از مراکز دریافت پسماند خشک :

ضرورت ساماندهی پسماند عفونی، زباله سوزی، تفکیک و کمپوست

قهرمانی:
پل های عابر پیاده کرج نیازمند تعمیراساسی است

رئیس شورای اسلامی شهر فردیس:
فرهنگسازی صرفه جویی در مصرف آب 

جواد چپردار، رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر کرج 
در حاشیه بازدیداز مراکز دریافت پسماند خشک در سطح مناطق 
شهری کرج گفت: حدود ۱ تا ۲ درصد از زباله های روزانه کشور 
را پسماند عفونی تشکیل می دهد که در کمترین میزان حدود 
4۵0 تن تولید روزانه شامل ۱9۲ تن پسماند عفونی، تیز و برنده 
اختصاص دارد. این عضو شورای شهر یادآور شد: روزانه 4۵ هزار 
تن زباله در مناطق شــهری و ۱0 هزار تن در مناطق روســتایی 

تولید می شود و سرانه تولید زباله کشوری برای هر نفر در شهر 
۷۶0 گرم و در روســتا 4۸۵ گرم که ۶۵ درصد از آن پســماند 
تولیدی تر و ۳۵ درصد خشک  بوده  که از سوی اداره کل محیط 
زیست خدمات سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور گزارش 
گردیده است. رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر کرج 
ادامه داد: متاســفانه آمار تفکیک از مبدا  ۱0 درصد بوده که ۲۵ 
درصد از زباله های روزانه پردازش و ۷۵ درصد از آن بدون پردازش 

دفن می شــود. در اســتان البرز تولید زباله روزانه شهری حدود 
۱۵00 تن و از این میزان معادل ۸00 تن اختصاص به شهر کرج 
دارد. ســرانه تولید زباله در استان کمتر از ۶00 گرم است. عضو 
شــورای شهر کرج گفت: سیاست و برنامه ما در کلان شهر کرج 
مدیریت پسماند از طریق ارتقاء فرهنگ شهروندی در کاهش تولید 
و تفکیک از منازل و توسعه بازیافت، پردازش و فرایند کمپوست 

انجام خواهد شد.

 نایب رئیس و رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی 
شهر کرج گفت: پل های عابر پیاده کرج نیازمند تعمیرات اساسی، مقاوم 
سازی و ایمنی است. مریم قهرمانی صارم در نطق پیش از دستور یکصد 
و پنجاه و هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج اظهارداشت: 
با توجه به جمعیت کلانشهر کرج تعداد پل های عابر پیاده نسبت به 

تعداد جمعیت کم هست که این تعداد نیز بعضا خراب و نیاز به تعمیر 
ضروری دارد. رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر 
کرج اذعان کرد: از شهردار درخواست می شود که بهسازی پل های عابر 
پیاده را در اولویت قرار داده و علت خرابی چندین ماهه این پلها را بررسی 
کند و اینکه چرا پیمانکار پل های عابر پیاده به شهروندان اجازه استفاده 
در ساعات پایانی شب نمی دهند.  قهرمانی صارم در بخش دیگری از 
تذکرش به پروژه های عمرانی در دست اقدام اشاره کرد و افزود: اجرای 
عملیات عمرانی در برخی از  پروژه ها  باعث نارضایتی مردم شده است 

و دسترسی اهالی را قطع و در رفت و آمد اخلال به وجود آورده است.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: با توجه به برودت 
هوا که امکان کارهای عمرانی وجود ندارد و برخی خیابان ها که خیابان 
اصلی هســتند باعث دامن زدن به ترافیک و بی نظمی شده است که 

شهردار هر چه سریعتر نسبت به برطرف کردن آن اقدام کند.

رئیس شورای اسلامی شهر فردیس آموزش، افزایش دغدغه مندی 
های زیســت محیطی کودکان و فرهنگسازی برای کاهش مصرف آب 
را از دلایل اهمیت پویش نجات قطره ها برشمرد. سید حمید یعقوبی 
رئیس شورای اسلامی شهر فردیس در حاشیه پویش نجات قطره ها که 
در مدرسه ابتدایی بهار آزادی برگزار شد، با بیان اینکه آموزش در سنین 
کودکی زیربنای فرهنگســازی است، اظهار کرد: برگزاری پویش نجات 
قطره ها در مدارس همراه با آموزش کودکان در خصوص صرفه جویی در 
مصرف آب و آشنایی با چالش های کم آبی، می تواند زمینه ایجاد فرهنگ 
مصرف بهینه آب در جامعه را فراهم کند. وی افزود: ارتقای دغدغه مندی 
زیست محیطی کودکان و نوجوانان به عنوان سرمایه ها و آینده سازان 
این کشور و انتقال فرهنگ صرفه جویی در مصرف آب به خانواده ها، از 
نتایج مثبت برگزاری پویش نجات قطره هاست که در این راستا از دست 
اندرکاران برگزاری این پویش در فردیس تشکر می کنم. یعقوبی همچنین 

به روزرسانی تکنولوژی و استفاده از روش های نوین برای کاهش مصرف 
آب در حوزه مدیریت شهری را مورد تاکید قرار داد و افزود: شرکت های 
دانش بنیانی وجود دارد که شیرآلات و وسایل مجهز به تکنولوژی روز را 
برای صرفه جویی در مصرف آب ارائه می دهد که می توان از این تجهیزات 

در ساختمان ها استفاده کرد و مصرف آب را تا حد بسیاری کاهش داد.
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تاکید بر تسریع و رعایت دقت در روند اجرای پروژه های عمرانی سطح شهر

بوستان جوانمرد  6/۵هکتاری شهر گلسار برگ زرینی از سوی مجموعه مدیریت شهری جهت رفاه حال شهروندان

 شهردار گلسار به همراه معاونین و مسئولین واحدهای شهرداری از 
روند اجرای پروژه های عمرانی در حال انجام در سطح شهر بازدید 

کرد. 
مهندس گودرزی شهردار گلسار در حاشیه بازدید از پروژه های 
تکمیل فاز دوم ساختمان شهرداری، تکمیل پارک ۶/۵ هکتاری 
شهر، جدول گذاری و آسفالت معابر سطح شهر گفت: مجموعه 
شهرداری گلسار به دنبال ایجاد رفاه و آسایش شهروندان می باشد 
و هدف ما این است تا با تلاش، حضور مستمر و پیگیری های مداوم 
پروژه هایی که در پیشرفت و آبادانی شهر نقش مهمی ایفا می کنند 
در کوتاه ترین زمان و  با رعایت کیفیت افتتاح و به بهره برداری برسند.

وی با اشاره به حضور مستمر و پیگیری پروژه های سطح شهر، اظهار 
کرد: شهرداری گلسار با پشتیبانی و حمایت  استاندار البرز، نماینده 
مردم در مجلس شورای اسلامی و فرماندار شهرستان ساوجبلاغ  
تمامی پروژه های عمرانی و خدماتی در حال اجرای سطح شهر را با 

سرعت پیش خواهد برد.
وی به اهمیت خدمات رسانی به شهروندان اشاره کرد و افزود: یکی 
از مهم ترین مولفه های داشتن شهری زیبا و مدرن، ایجاد بسترهای 
مناسب توسعه ای است و  در همین راستا، یکی از اصلی ترین اهداف 

مجموعه مدیریت شهری، رفاه و آرامش شهروندان است.
شهردار گلسار تاکید کرد : این پروژه های عمرانی ضمن رعایت 
دقت و کیفیت  باید در اسرع وقت تکمیل شوند و تصریح کرد: 
رضایت شهروندان در گرو تکمیل پروژه های عمرانی است و  امیدوار 
هستیم که این روند به جهتی حرکت کند که رضایت شهروندان 
به حداکثر خود برسد و روز به روز، شاهد شکوفایی و رشد بیشتر 

شهرمان باشیم.

تسطیح و ایجاد معبر در اراضی 
ضلع جنوب خیابان وحدت 

 در ادامه ساماندهی و  احداث معابر در اراضی ضلع جنوب خیابان 
وحدت شهر گلسار عملیات تسطیح این معابر در دستور کار شهرداری 

گلسار قرار گرفت.
 شهردار گلسار در این خصوص بیان داشت: در راستای توسعه شهری و 
با توجه به عملیات تکمیل پروژه ساختمان شهرداری به صورت فازبندی 
بایستی معابر لازم جهت عبور و مرور در این اراضی بر اساس طرح 

تفصیلی معابر لازم احداث گردد.

عملیات اجرایی پروژه فاز دوم 
ساختمان اداری شهرداری

با حمایت های استاندار البرز و پیگیری های صورت گرفته از سوی 
مهندس گودرزی شهردار گلسار فاز دوم اجرای پروزه ساختمان اداری 
شهرداری گلسار با نظارت معاونت فنی و عمرانی شهرداری آغاز گردید 

و درحال اجراست.
 در این فاز عملیات دیوار کشی و نصب نرده محوطه، اجرای نمای 
بر  بالغ  اعتباری  با  ساختمان  ورودی  درب  نصب  و   ساختمان 

۷0/000/000/000 ریال اجرایی می گردد. 
 شهردار گلسار در خصوص اجرای این پروژه گفت: پروژه ساختمان 
اداری شهرداری پس از وقفه ۸ ساله با حمایت های دکتر عبداللهی 
استاندار البرز و تلاش همکارانم در مجموعه شهرداری در مسیر اجرا قرار 
گرفته است و امیدواریم  بتوانیم با اجرای طرح ها و پروژه های مختلف 
در سطح شهر گلسار و تکمیل پروژه های نیمه تمام به سمت توسعه 
و احیای شهر  و ایجاد فضای امید افرینی برای مجموعه حرکت کنیم. 

 وی تصریح کرد : علیرغم کمبود منابع مالی ، شهرداری اجرای پروژه 

های عمران شهری را  با قوت و قدرت پیش خواهد برد و بیشترین سعی 
ما بر این است تا با اولویت بندی پروژه های نیمه تمام زمینه تکمیل و 

بهره برداری از این پروژه ها را به انجام برسانیم.

اجرای فاز سوم ساختمان اداری 
شهرداری گلسار در آینده نزدیک 

 مهندس گودرزی شهردار گلسار به همراه معاونین اداری مالی و فنی 
عمرانی شهرداری در راستای پیگیری روند اجرای ساختمان شهرداری 
از این پروژه بازدید به عمل آوردند.  وی بااشاره به مراحل پایانی اجرای 
فاز دوم ساختمان شهرداری شامل دیوار محوطه و نمای ساختمان، 
اظهار داشت: با برنامه ریزی های انجام شده در زمینه مالی و همچنین 
بر اساس بودجه سال آینده در تلاش هستیم در فاز سوم نسبت به 
تکمیل فضای داخلی ساختمان که شامل  تاسیسات و تعیین محل 
های واحد های اداری است  بپردازیم. شهردار گلسار در پایان خاطر نشان 
کرد: امیدواریم با برنامه ریزی های صورت گرفته با حمایت های دکتر 
عبداللهی استاندار البرز بتوانیم در سال آینده شاهد افتتاح این پروژه 

جهت رفاه پرسنل و خدمات رسانی بهتر به شهروندان گلسار باشیم.

در آستانه افتتاح پروژه پارک ۶/۵ هکتاری شهر گلسار که به نام 
بوستان جوانمرد نامگذاری شد، مهندس گودرزی شهردار گلسار 
به همراه معاونین و پیمانکاران مربوطه از روند آماده سازی و 

تکمیل پارک بازدید کردند.
شهردار گلسار با اشاره به اینکه پروژه پارک ۶/۵ هکتاری که به 
عنوان یکی از بزرگترین پارک های غرب استان البرز محسوب 
می شود، با اهتمام جدی مجموعه مدیریت شهری در ۱۱ ماه 

گذشته، در قالب تأمین اعتبار لازم در این خصوص، بزودی 
با افتتاح این پروژه باعث افزایش سرانه فضای سبز و خدمات 

رسانی و رفاه حال شهروندان می گردد.
این مسئول در حاشیه این بازدید یادآورشد: بوستان جوانمرد با 
۶/۵ هکتار در شهرگلسار برگ زرینی از سوی مجموعه مدیریت 
شهری جهت رفاه حال شهروندان است  و امیدواریم با افتتاح این 
پروژه شاهد خدمات ارزنده مدیریت شهری در دولت سیزدهم 

باشیم.  همچنین با پیگیری مهندس گودرزی و تلاش عوامل 
حوزه معاونت فنی و عمرانی شهرداری مشکل روشنایی پارک 
۶/۵ هکتاری شهر مرتفع و چراغ آن در آستانه افتتاح روشن 

گردید.
 شهردار گلسار در این خصوص اظهار داشت: روشنایی این پارک 
با تعداد ۱0۱ پایه و ۱۵4 لامپ تامین گردیده است که شامل 
4۸ پایه دوشاخه ، ۲ پایه ۳ شاخه ۵۲ عدد تک پایه با اعتباری 

بالغ بر ۷۵0 میلیون روشنایی معابر و ابنیه پارک انجام گردیده 
است. مهندس گودرزی ضمن تقدیر از تلاش واحد عمران و 
خدمات شهری گفت: با اجرای این عملیات ضمن ایجاد امنیت،  

پارک در آستانه افتتاح قرار گرفته است.
وی ضمن  یادآوری تلاش شهرداران ادوار گذشته ، با اشاره به 
حمایت های دکتر عبداللهی استاندار البرز برای اتمام این پروژه، 

تحقق این مهم را در پرتو حمایتهای بی دریغ وی دانست.

شهر گلسار محروم از درآمد پایدار متناسب
رشد و توسعه سریع و شتابزده و غالباً بی رویه شهرها به واسطه رشد سریع جمعیت شهری، یکی از مسایلی که بر ابعاد مشکلات و معضلات حاضر افزوده است. عواملی چون گسترش دامنه فعالیت های شهرداری ها و بالا 
بردن سطح انتظارات مردم از آنها و مشکلات ناشی از افزایش جمعیت شهری نیاز به گسترش منابع مالی و درآمدی شهرداری ها را بیشتر می کند. بنابراین، در میان بخش های مختلف مدیریت شهری، تأمین منابع مالی 
و درآمدی شهرداری ها اهمیت ویژه ای دارد. زیرا از یک سو کسب درآمد شهرداری ها تأثیر عمده ای در ارایه خدمات به شهروندان دارد و از سوی دیگر فقدان درآمد کافی نه تنها سبب عدم ایجاد خدمات ضروری در شهر 
می شود بلکه، اساساً اجرای تمامی طرح ها و برنامه های شهری را با مشکل مواجه خواهد ساخت  تقاضا برای خدمات شهری و اتکای شهرداری ها به درآمدهای ناپایدار شرایط کار را برای متولیان امور در شهرداری ها دشوار 
کرده است. کسب درآمد در شهرداری ها از اموری است که تأثیر عمده ای در ارایه ی بهبود امکانات شهرداری و خدمات شهری مطلوب به شهروندان دارد. اگر شهرداری نتواند درآمد کافی به دست آورد، نخواهد توانست 
تأسیسات ضروری در شهر را ایجاد و اداره کند عمده درآمد شهرداریها از محل صدور مجوز ساخت تامین می شود، عوامل زیادی موجب شده بسیاری از مالکین پلاک های قولنامه  ای تمایل و انگیزه ای برای دریافت 
سند مالکیت نداشته باشند و از طرف دیگر نمی توان به واسطه فقدان سند، مانع از دسترسی شهروندان به ارزش افزوده اقتصادی شد. بااین تفاسیر شهرداری گلسار ازجمله  شهرداریهایست شرایط نامطلوبی در کسب 
درآمد پایدار دارد، و فاقد درآمد از موارد مطرح شده است. اما شهردار جوان و خوش فکر گلسار با تکیه به تخصص و پشتکار خود توانسته است در مدتی که این پست رابعهده دارد تغییرات محسوس باتلاشهای مستمر 
در جهت ارائه خدمات مطلوب به شهروندان در جهت رفاه و رضایت مردم گلسار گام های بلندی بردارد و باهمراهی مسئولین در استانداری اعتبارات  را دریافت کند تابتواند خدمات ماندگاری را در شهر به یادگار بگذارد.


